
A U R K I B I D E A

B SAILA:

Foru lege proposamenak:

—Foru Lege proposamena, Garapenaren aldeko Lankidetzari buruzko martxoaren 9ko 5/2001 Foru Legea

aldatzekoa. Foru Lege proposamena bazter utzia (4. or.).

E SAILA:

Jabeldurak, mozioak eta adierazpen politikoak:

—Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da azaroaren 23ko 10/1990 Foru Legeko 34.2.b).

artikulua indargabetu dadin susta dezan. Nafarroa Bai parlamentu-taldeak aurkeztu du (5. or.).

—Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Parlamentuak arbuiatzen ditu Hezkuntza eta Osasun departamentuek

Sarrigurengo osasun etxea eraikitzean eta 0tik 3 urtera bitarteko zikloa ezartzean eginiko kudeaketa eta

plangintza. Izquierda Unida de Navarra-Nafarroako Ezker Batua foru parlamentarien elkarteak aurkeztu

du (6. or.).

—Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da lehenbailehen konpon dezan Sarrigurengo

0tik 3 urtera bitarteko zikloaren eskaintzaren auzia. Nafarroa Bai parlamentu-taldeak aurkeztu du (7. or.).

—Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da hornitzaileekiko betebeharrak  bete ditzan eta

laguntzak eta dirulaguntzak ordain ditzan, merkatua eta kontsumoa sustatze aldera. onvergencia de Demó-

cratas de Navarra foru parlamentarien elkarteak aurkeztu du (8. or.).

—Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da ez dezan ekimen pribatura bideratu oinarrizko

osasun laguntzako gaixorik. Ana Figueras Castellano andreak aurkeztu du (9. or.).

—Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da itunpeko ikastetxe guztiak ikuska ditzan. Ana

Figueras Castellano andreak aurkeztu du (10. or.).

—Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da azterlan bat egin dezan, jakiteko zenbateko

kostua izanen lukeen San Juan de Dios Ospitalearekin hitzartuta duen zerbitzua emateak. Ana Figueras

Castellano andreak aurkeztu du (11. or.).

—Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da Lizarrako Julio Caro Baroja Museo Etnologi-

kora bisitak egin ahal izateko programa bat presta dezan. Socialistas del Parlamento de Navarra parlamen-

tu-taldeak aurkeztu du (12. or.).
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—Adierazpen instituzionala, Nafarroako zezen-festa tradizionalek Nafarroako Foru Komunitateko kultur

ondare immaterial gisa duten balioa aitortzekoa. Eledunen Batzarrak onetsia (13. or.).

—Adierazpen instituzionala, Arraza Bereizkeriaren Ezabaketari buruzko Nazioarteko Eguna dela-eta. Eledu-

nen Batzarrak onetsia (13. or.).

F SAILA:

Galderak:

—Galdera, Auzitegi Gorenak N-111 errepideko bide-seinaleak, Zizur Nagusiko tartean, elebitan jartzeari

buruz emandako epaiari buruzkoa. Ioseba Eceolaza Latorre jaunak egina (14. or.).

—Galdera, Ondarearen gaineko Zerga kendu edo jaisteari buruzkoa. Ion Erro Armendáriz jaunak egina

(15. or.).

—Galdera, Estrena 2010 azokari buruzkoa. Patxi Telletxea Ezkurra jaunak egina (15. or.).

—Galdera, Lor aintziraren aldeko ingurumen ondorioen adierazpenari buruzkoa. María Gracia Iribarren

Ribas andreak egina (16. or.).

—Galdera, Nafarroako 2006ko aurrekontuetan Orreagan kulturaren eta turismoaren arloan  inbertsioak egi-

teko aurreikusitako maileguari buruzkoa. Román Felones Morrás jaunak egina (16. or.).

—Galdera, jakiteko zer dela-eta ezin izan den garaiz kitatu mendekotasunari aurre egiteko laguntzarako eza-

rritako zenbatekoa. Ana Figueras Castellano andreak egina (17. or.).

—Galdera, Landa Garapenari buruzko 2007tik 2013ra bitarteko Programari jarraikiz 2009an betetako gastu-

ari buruzkoa. Aitor Etxarri Pellejero jaunak egina (18. or.).

—Galdera, genetikoki eraldatutako artoaren laborantzari buruzkoa. Maiorga Ramírez Erro jaunak egina

(18. or.).

—Galdera, Tuterako Reina Sofía Ospitaleko dermatologiako espezialisten kopuruari buruzkoa. Ana Figueras

Castellano andreak egina (20. or.).

—Galdera, azken bost urteotan parke eolikoetan hildako hegaztien kopuruari buruzkoa. Ion Erro Armendáriz

jaunak egina (21. or.).

—Galdera, sarrio-populazioa jaitsarazi duen keratokonjuntibitis-agerraldia dela-eta hartutako neurriei buruz-

koa. Aitor Etxarri Pellejero jaunak egina (21. or.).

—Galdera, azken hiru urteotan maila ertaineko eta goi mailako ikasketetan eta lanbide heziketan matrikulatu

diren ikasleei buruzkoa. Ioseba Eceolaza Latorre jaunak egina (22. or.).

—Galdera, Iruñerrian abiadura handiko trenak ukitutako lursailak urbanizatu eta berrantolatzeko proiektuari

buruzkoa. José Andrés Burguete Torres jaunak egina (23. or.).

—Galdera, Jakako autobiako Izko-Judasen Benta bideuneari buruzkoa. José Andrés Burguete Torres jaunak

egina (24. or.).

—Galdera, Leozko lurzati-berrantolamenduko obrak bukatutzat emateko arrazoiei buruzkoa. Maiorga Ramí-

rez Erro jaunak egina (24. or.).

—Galdera, arte eszenikoak sustatzeko programei buruzkoa. Patxi Telletxea Ezkurra jaunak egina (25. or.).

—Galdera, “Escena” dantza-jaialdiari buruzkoa. Patxi Telletxea Ezkurra jaunak egina (26. or.).

—Galdera, “Erriberriko Antzerki Klasikoaren Jaialdia” programari buruzkoa. Patxi Telletxea Ezkurra jaunak

egina (26. or.).

—Galdera, “Punto de Vista” Nafarroako Zinema Dokumentaleko Nazioarteko Jaialdiari buruzkoa. Patxi

Telletxea Ezkurra jaunak egina (27. or.).

—Galdera, “Villa de San Adrián” pop-rock lehiaketari buruzkoa. Patxi Telletxea Ezkurra jaunak egina (28.

or.).

—Galdera, “Julián Gayarre” eta “Pablo Sarasate” kantu eta biolin lehiaketei buruzkoa. Patxi Telletxea Ezku-

rra jaunak egina (28. or.).

—Galdera, “Dantza, eskolan” programari buruzkoa. Patxi Telletxea Ezkurra jaunak egina (29. or.).

—Galdera, “Bideko abesbatzak” programari buruzkoa. Patxi Telletxea Ezkurra jaunak egina (30. or.).

—Galdera, “Nafarroako Komikiaren Nazioarteko Erakusketa” programari buruzkoa. Patxi Telletxea Ezkurra

jaunak egina (30. or.).

—Galdera, “Nafarroako Filmotekaren Zinema Zikloak” programari buruzkoa. Patxi Telletxea Ezkurra jau-

nak egina (31. or.).

—Galdera, “Cámara” programari buruzkoa. Patxi Telletxea Ezkurra jaunak egina (32. or.).

—Galdera, “Nocturna” programari buruzkoa. Patxi Telletxea Ezkurra jaunak egina (32. or.).

—Galdera, “Musika, museoan” programari buruzkoa. Patxi Telletxea Ezkurra jaunak egina (33. or.).
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—Galdera, sormen programei buruzkoa. Patxi Telletxea Ezkurra jaunak egina (34. or.).

—Galdera, Nafarroako Gobernuak eta haren menpeko erakunde autonomoek antolatzen dituzten sariketei

buruzkoa. Samuel Caro Sádaba jaunak egina (34. or.).

—Galdera, Auzitegi Gorenak Zizur Nagusiko bide-seinaleak direla-eta emandako epaiari buruzkoa. Galdera

erretiratzea (35. or.).

—Galdera, Osasun Departamentuak kontratazioetarako dituen kontusailak blokeatuak izateko arrazoiei

buruzkoa. Roberto Jiménez Alli jaunak egina (36. or.).

—Galdera, jakiteko zer dela-eta gerarazi dira mediku egoiliarren (BAME). kontratazioak. Asun Fernández

de Garaialde y Lazkano andreak egina (36. or.).

—Galdera, jakiteko noizko aurreikusten duen Nafarroako Gobernuak hitzarmen bat sinatzea Estatuarekin,

A-21 errepidea Erronkari ibarrarekin lotzeari dagokiona ebazteko. José Andrés Burguete Torres jaunak

egina (37. or.).

—Galdera, jakiteko Nafarroako Gobernua modu egokian al dagoen 2010eko Nafarroako Aurrekontu Oroko-

rretan jasotzen diren Hezkuntza, Osasun eta Gizarte Ongizate departamentuetako kontusailak bermatu

ahal izateko. Ana Figueras Castellano andreak egina (38. or.).
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B saila:
FORU LEGE PROPOSAMENAK

Foru Lege proposamena, Garapenaren aldeko Lankidetzari buruzko mar-

txoaren 9ko 5/2001 Foru Legea aldatzekoa.

FORU LEGE PROPOSAMENA BAZTER UTZIA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 10ean eginiko bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

Ikusita Familia, Gazteria, Kirol eta Gizarte Gai-
etarako Batzordeak 2010eko martxoaren 3an
Garapenaren aldeko Lankidetzari buruzko martxo-
aren 9ko 5/2001 Foru Legea aldatzeko Foru Lege
proposamenari buruz onetsitako irizpen negati-
boa, Legebiltzarreko Erregelamenduko 137.3 arti-
kuluan ezarritakoa betez eta 2008ko maiatzaren
12ko Batzordeetako irizpen negatiboei buruzko
lehendakariaren erabakiarekin bat, hona ERABA-
KIA:

1. Adieraztea foru lege proposamen hori baz-
tertu izanaren berri baduela.

2. Agintzea aipatu irizpena Nafarroako Parla-
mentuko Aldizkari Ofizialean argitara dadin.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

Irizpen negatiboa

Familia, Gazteria, Kirol eta Gizarte Gaietarako
Batzordeak 2010eko martxoaren 3an egindako
bileran onetsia

Nafarroa Bai parlamentu-taldeak Garapenaren
aldeko Lankidetzari buruzko martxoaren 9ko
5/2001 Foru Legea aldatzeko Foru Lege proposa-
mena aurkeztu zuen. Foru Lege proposamen horri
dagokionez inolako testurik onetsi ez denez, aipa-
tu Foru Lege proposamena bazter utzia gelditzen
da.
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E saila:
JABELDURAK, MOZIOAK ETA ADIERAZPEN POLITIKOAK

Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da azaroaren

23ko 10/1990 Foru Legeko 34.2.b) artikulua indargabetu dadin susta

dezan.

NAFARROA BAI PARLAMENTU-TALDEAK AURKEZTU DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Nafarroa Bai parla-
mentu-taldeak aurkezturiko mozioa, zeinaren
bidez Nafarroako Gobernua premiatzen baita aza-
roaren 23ko 10/1990 Foru Legeko 34.2.b) artiku-
lua indargabetu dadin susta dezan.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Mozioa Osoko Bilkuran eztabaidatzea eta
zuzenketak aurkezteko epea bukatzea eztabaidari
ekiteko bilkura-egunaren aurrekoaren eguerdiko
hamabietan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

MOZIOAREN TESTUA

Patxi Zabaleta Zabaletak eta Maiorga Ramírez
Errok, Nafarroa Bai parlamentu-taldeko eledunek,
Legebiltzarreko Erregelamenduaren 195. artikulu-
aren eta hurrengoen babesean, honako mozio
hau aurkeztu dute, Osoko Bilkuran eztabaidatu
eta bozkatzeko:

Zioen azalpena

Osasunari buruzko azaroaren 23ko 10/1990
Foru Legeko 34. artikuluak, zeinak udalerriek osa-

sun-alorrean dituzten eskumenak aipatzen baititu,
honakoa dio, hitzez hitz, 2. idatz-zatiko b) letran:

“b) Kontsultategi lokalak edo laguntzaileak ire-
kitzea, birmoldatzea edo/eta hornitzea, horien
kontserbazioa eta mantenimendua bermatuz”.

Errealitatea da ezen osasun-etxeen manten-
tze-lanak, kontserbazioa eta abar Osasun Depar-
tamentuaren eskumena direla, eta ez, ordea, osa-
sun-kontsultategiak. Kontsultategi horiek herri eta
kontzeju oso txikietan daude, eta haien aurrekon-
tuak oso eskasak dira, eta, nahiz eta Departamen-
tuaren dirulaguntzak jasotzen dituzten mantentze-
lan hor ietarako, ekipamendurako eta abar,
errealitatea da dirulaguntzak ez duela gehienetan
estaltzen gastua.

Azaldutako guztia dela-eta, parlamentu-talde
honek ondoko erabaki proposamena aurkeztu du:

Nafarroako Parlamentuak Nafarroako Gober-
nua premiatzen du:

a) Azaroaren 23ko 10/1990 Foru Legearen 34.
artikuluko 2. idatz-zatiko b) letra indargabetzea
susta dezan.

b) Halaber, Nafarroako Gobernua premiatzen
da ezen aldaketa horretan ezar dadin herrietako
kontsultategien mantentze-lanak, ekipamendua
eta abarrak Osasun Departamentuaren kargura
izanen direla.

Iruñean, 2010eko martxoaren 8an

Foru parlamentariak: Patxi Zabaleta Zabaleta
eta Maiorga Ramírez Erro
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Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Parlamentuak arbuiatzen ditu Hez-

kuntza eta Osasun departamentuek Sarrigurengo osasun etxea eraikit-

zean eta 0tik 3 urtera bitarteko zikloa ezartzean eginiko kudeaketa eta

plangintza.

IZQUIERDA UNIDA DE NAVARRA-NAFARROAKO EZKER BATUA FORU PARLAMENTARIEN
ELKARTEAK AURKEZTU DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Izquierda Unida de
Navarra-Nafarroako Ezker Batua foru parlamenta-
rien elkarteak aurkezturiko mozioa, zeinaren bidez
Nafarroako Parlamentuak arbuiatzen baititu Hez-
kuntza eta Osasun departamentuek Sarrigurengo
osasun etxea eraikitzean eta 0tik 3 urtera bitarteko
zikloa ezartzean eginiko kudeaketa eta plangintza.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Mozioa Osoko Bilkuran eztabaidatzea eta
zuzenketak aurkezteko epea bukatzea eztabaidari
ekiteko bilkura-egunaren aurrekoaren eguerdiko
hamabietan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

MOZIOAREN TESTUA

Izquierda Unida de Navarra-Nafarroako Ezker
Batua foru parlamentarien elkarteak, Legebiltza-
rreko Erregelamenduan xedatuaren babesean,
ondoko mozioa aurkeztu du Osoko Bilkuran ezta-
baidatzeko:

Zioen azalpena

Eguesibarko Sarriguren herriak jadanik 8.000
biztanle baino gehiago dauzka.

Urbanizazio berri bat da, Iruñerrian azken urte-
otan sortua, eta aurreikuspena da etorkizun hurbi-
lean bertako gaur egungo biztanleria bikoiztu egi-
nen dela.

Horregatik, urbanizazio berri honen sorrerare-
kin batera, beharrezkoa gertatu da oinarrizko
dotazio publikoak eraikitzeari ekitea (sarbideak eta
komunikazioak, hezkuntza-dotazioak, osasun-
arlokoak, sozialak eta kulturalak).

Eta hain zuzen arlo honetan da tamalgarria eta
onartezina administrazio eta sozietate publiko
eskudunek (Nafarroako Gobernuak, udalak, Nasu-
insa sozietate publikoak) izandako atzerapena

dotazio horiek egiteko beren betebeharrari heldu
diotenean.

Esate baterako, oinezkoentzako eta txirrindula-
rientzako Sarrigureneko sarrera- eta irteera-bide-
ak oraindik konpondu gabeko anabasa dira.

Halaber, osasun-etxeak bere obrak hasi berri-
ak dauzka, obren hasiera 2008ko udazkenean ira-
garri bazen ere. Hori amaitu bitartean, Sarriguren-
go 8.000 biztanle baino gehiago kolapsatzen ari
dira bai Mendillorriko osasun-etxea, bai haien
aurreko bizitokietakoak ere.

Baina 0-3 urte bitarteko haur eskola publikoa-
ren eraikuntza da Sarrigurengo bizilagunei kalte
oso handia egiten ari zaien eskandaluzko aurrei-
kuspen- eta jardun-falta.

Nasuinsak, Nafarroako Gobernuaren sozietate
publikoak, hiru haur-eskola eraikitzeko konpromi-
soa hartu zuen. Lehena, 2005ean, urbanizazioa-
ren lehen fasea egiten ari zirenean.

Alabaina, gaur egun ezein haur-eskola publiko
ez da funtzionatzen ari. Nasuinsak 2008ko udaz-
kenerako iragarri zuen, berriro ere, 0-3 urte bitar-
teko lehen haur-eskolarako obren hasiera, halako
moduan non bukatuta egonen baitzen 2009-2010
ikasturtearen hasierarako.

Baina obrak ez ziren hasi aurreikusitako hasie-
ra baino urtebete geroagora arte, eta ez dira buka-
tuta eta erabilerarako prest egonen 2011-2012
ikasturtera arte.

Hori guztia kalte larria eragiten ari zaie Sarri-
gurengo gurasoei, eta beren burua behartuta ikus-
ten ari dira Maristen ikastetxea bezalako ikastetxe
pribatuetan postu bat lortzen saiatzera.

Alegia, administrazio publikoen aurreikuspenik
eta gaitasunik ezarengatik, Sarrigurenen irakas-
kuntza pribatuak osoki eskaintzen ditu bere postu-
ak, eta aldi berean, 0-3 urte bitarteko haur-eskola
publikoak ezin izanen du hori egin 2011-2012 ikas-
turtera arte.

Eta, bitartean, Hezkuntza Departamentuak
jakinarazi du behin-behineko soluzio bat izan lite-
keela Maristen ikastetxeko ikasgelak alokatzea;
hots, itunduriko ikastetxe pribatukoak.



Horrek guztiak erakusten du, edo Nafarroako
Gobernuak eginiko plangintza negargarria izan
dela, edo axolagabekeria errudunez jokatu duela
hezkuntza-sistema publikoari dagokionez dituen
erantzukizunetan, eta itunduriko sare pribatuaren
mesedetan.

Nolanahi dela ere, gertaturikoa oso larria da,
eta erantzukizun politikoak harrarazi behar ditu.

Hori dela-eta, ondoko erabaki-proposamena
aurkeztu dugu:

1. Nafarroako Parlamentuak adierazten du
arbuiatu egiten dituela Nafarroako Gobernuko
Hezkuntza Departamentuak Sarrigurenen 0-3 urte
bitarteko zikloari dagokionez egin dituen kudeake-
ta eta plangintza. 0-3 urte bitarteko haur-eskolekin
izandako aurreikuspen eta plangintza negargarria
kalte larria egiten ari zaie hezkuntza-sistema publi-
koari eta herriko familiei.

2. Nafarroako Parlamentuak adierazten du
arbuiatu egiten duela Nafarroako Gobernuko Osa-
sun Departamentuak Sarrigurengo osasun-etxea
eraikitzeari dagokionez eginiko kudeaketa eta
plangintza.

Dotazio horren eraikuntzan izandako atzerapen
justifikaezina kalte larria egiten ari zaie Sarriguren-
go bizilagunei.

3. Nafarroako Parlamentuak Nafarroako Gober-
nuari exijitzen dio erabateko premiaz egitea Egue-
sibarko Sarriguren herrian beharrezkoak diren
dotazioak (hezkuntzakoak, osasunekoak, kultura-
lak, sarbideak eta komunikazioak...).

Iruñean, 2010eko martxoaren 9an

Eleduna: Ion Erro Armendáriz
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Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da lehenbailehen

konpon dezan Sarrigurengo 0tik 3 urtera bitarteko zikloaren eskaint-

zaren auzia.

NAFARROA BAI PARLAMENTU-TALDEAK AURKEZTU DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Nafarroa Bai parla-
mentu-taldeak aurkezturiko mozioa, zeinaren
bidez Nafarroako Gobernua premiatzen baita
lehenbailehen konpon dezan Sarrigurengo 0tik 3
urtera bitarteko zikloaren eskaintzaren auzia.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Mozioa Osoko Bilkuran eztabaidatzea eta
zuzenketak aurkezteko epea bukatzea eztabaidari
ekiteko bilkura-egunaren aurrekoaren eguerdiko
hamabietan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

MOZIOAREN TESTUA

Patxi Zabaleta eta Maiorga Ramírez, Nafarroa
Bai parlamentu-taldeko eledunek, Legebiltzarreko
Erregelamenduaren babesean, honako mozioa

aurkeztu dute, Osoko Bilkuran lehenbailehen ezta-
baidatu eta bozka dadin:

Zioak

1998ko urriaren 30ean sinatu zuten Nafarroako
Gobernuak eta Eguesibarko Udalak lurzoru eta
etxebizitzaren alorrean lankidetzan aritzeko akor-
dioa. Sinatzaileak garai hartako lurraldearen anto-
lamendu, Etxebizitza eta Ingurumen kontseilari
Yolanda Barcina eta Eguesibarko alkate-lehenda-
kari José María Senosiáin Ibáñez izan ziren.
Orduko kontseilari andreak esaten zuen ezen
akordioa sinatzea pozgarria zela, akordio hartan
erdietsitako plangintza-maila handiarengatik, eta
halaber zioen Mendillorrin bezalako akatsak ez
egitea ekarriko zuela, zeren eta Sarrigurengo zer-
bitzuak eta azpiegiturak, kalitate handikoak izate-
az gain, akordioan zehaztuta baitzeuden. Orobat
zehaztuta zegoen noiz abiaraziko ziren, bai eta
administrazio bakoitzak ipini beharreko alde eko-
nomikoa ere.

Hezkuntzari dagokionez, akordioak xedatzen
zuen haur eta lehen hezkuntzako bi ikastetxe erai-
kiko zirela, bai eta 0-3 urte bitarterako haur-hez-
kuntzako bi ikastetxe ere. Bi ikastetxe horietarako



ehuneko 20ko esku-hartzea aurreikusten zen, eta
beste bietarako, ehuneko 80koa.

Sarrigurengo biztanleria hazi egin da, eta esku-
hartzearen ehunekoak gainditzen ditu; alabaina,
zenbait alorretan, hala nola hezkuntzarenean,
osasunarenean eta abar, dotazioak ez dira gauza-
tzen.

Hezkuntza Kontseilariak 2006ko otsailaren
1ean baieztatu zuen ezen 0-3 urte bitarteko ikas-
tetxeetako bat funtzionamenduan egonen zela
2007-2008 ikasturterako, eta haur eta lehen hez-
kuntzakoa, 2008-2009 ikasturtean. Epeak igaro
ziren, eta Hezkuntza kontseilariak konpromiso
berriak iragarri zituen: 0-3 urte bitarteko ikastetxe-
rako obrak 2008ko maiatzaren 31n hasiko ziren,
zehatz-mehatz.

Gaur, 2010eko martxoaren 10ean, ikusten dugu
Sarrigurenek 8.000 biztanle baino gehiagoko
populazioa daukala, eta eskola-dotazioak muga-
tzen direla haur eta lehen hezkuntzako 675 ikas-
postuko ikastetxe batera, eta eskola- nahiz osa-
sun-dotazio publikor ik ezak Sarr igurengo
biztanleak inguruetako beste ikastetxe batzuetara
jotzera behartu dituela.

Bai Nafarroako Gobernuak bai Eguesibarko
Udalak erakutsitako plangintzarik eza, kudeaketa
kaskarra eta zerbitzu publikoaren aldeko inolako
borondaterik eza, 0-3 urte bitarteko haur-eskola
publiko bat Sarrigurengo Maristen ikastetxearen
instalazioetan ezartzeko aukera proposatzearen
ideia “berriaren” sorburu dira. Horretarako argudio
gisa aipatzen dira denborarik eza eta adierazitako
ikastetxeak helburu horretarako toki aproposa edu-
kitzea.

Hori bai zinismoa, horrelako soluzio bat propo-
satzea.

Dotazio publikoen eraikuntzaren atzerapena
administrazio eta sozietate publikoei egotzi beha-
rrekoa da. Nori egin dio mesede harturiko konpro-
misoak betetzeko inolako borondaterik ez izate
horrek? Dudarik gabe, irakaskuntza pribatuari eta
itunduari. Nor irten da galtzaile? Argi dago: Sarri-
gurengo biztanleak.

Hori dela-eta, parlamentu-talde honek ondoko
erabaki-proposamena aurkeztu du:

1. Nafarroako Parlamentuak Nafarroako Gober-
nuari exijitzen dio premiaz eta modu publikoan
ebatz dezala Sarriguren (Eguesibar) herrian 0-3
urte bitarteko zikloaren eskaintzaren afera, eskain-
tza hori 2010-2011 ikasturtean gauzatzeko behar
diren urratsak eginez.

2. Nafarroako Parlamentuak Nafarroako Gober-
nuari exijitzen dio erabateko premiaz egitea Eguesi-
barko Sarriguren herrian beharrezkoak diren eta
hitzartuta dauden dotazioak (hezkuntzakoak, osasu-
nekoak, kulturalak, sarbideak eta komunikazioak).

3. Nafarroako Parlamentuak Nafarroako Gober-
nuari exijitzen dio edozein entitate publikorekin
sinatzen dituen hitzarmenak eta dotazio-obrak
zorrozki errespeta ditzan eta ongi planifika eta egin
ditzan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 10ean

Foru parlamentariak: Patxi Zabaleta Zabaleta
eta Maiorga Ramírez Erro
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Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da hornitzailee-

kiko betebeharrak  bete ditzan eta laguntzak eta dirulaguntzak ordain

ditzan, merkatua eta kontsumoa sustatze aldera.

ONVERGENCIA DE DEMÓCRATAS DE NAVARRA FORU PARLAMENTARIEN ELKARTEAK AUR-
KEZTU DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onar tzea onvergencia de
Demócratas de Navarra foru parlamentarien elkar-
teak aurkezturiko mozioa, zeinaren bidez Nafarro-
ako Gobernua premiatzen baita hornitzaileekiko

betebeharrak  bete ditzan eta laguntzak eta dirula-
guntzak ordain ditzan, merkatua eta kontsumoa
sustatze aldera.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Mozioa Osoko Bilkuran eztabaidatzea eta
zuzenketak aurkezteko epea bukatzea eztabaidari



ekiteko bilkura-egunaren aurrekoaren eguerdiko
hamabietan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

MOZIOAREN TESTUA

Convergencia de Demócratas de Navarra foru
parlamentarien elkarteak, Legebiltzarreko Errege-
lamenduan xedatuaren babesean, ondoko mozioa
aurkeztu du, Nafarroako Parlamentuaren Osoko
Bilkuran eztabaidatu eta bozka dadin:

Zioen azalpena

Likideziarik eza egiazko problema bat sortzen
ari zaie Nafarroako enpresei eta familiei.

Nafarroako Gobernuak krisiari aurre egiteko
zenbait neurri erabaki izan ditu, Nafarroan merka-
tuaren eta kontsumoaren pizgarri suerta daitezen;
alabaina, neurri horietako batzuek likidezia-zailta-
sunen eragina jasan dezakete, hain zuzen ere.

Foru Administrazioaren jardunak Nafarroako
merkatuan eragin nabarmena izaten du; horrega-
tik, Nafarroako Gobernuak bere betebeharrak eta
laguntzak nahiz dirulaguntzak ordaintzeari dagoki-
onez izandako portaerak ondorio muntaduna izan
lezake Nafarroako enpresen eta familien egoeran.

Berankortasuna aprobetxatzea likidezia lortze
aldera jokabide arbuiagarria izaki, Administrazioak
inola ere ezin du eta ez du zilegi honako itxura

hau ematea; hots, bere betebeharren betetzean
berandutzeak abantaila ekonomikoa ekartzen
diola.

Beraz, kontua ez da bakarrik Nafarroako
Gobernuari exijitu behar zaiola laguntzen eta diru-
laguntzen ordainketan legezko eta erregelamen-
duzko epeak betetzea, batez ere familiarik eta
sektorerik behartsuenengan krisiak dituen eragi-
nak samurtzera bideraturiko laguntzak tartean
daudenean, baizik eta CDNkook pentsatzen dugu-
la administrazio publikoak behartuta daudela
beren betebeharren betetze puntualaren bitartez
eredugarri izatera eta, gainera, beren portaerekin
gizartearen gainerakoari konfiantza ematera.

Hori dela-eta, CDNk ondoko erabaki-proposa-
mena aurkeztu du:

Nafarroako Parlamentuak Nafarroako Gober-
nua premiatzen du konpromisoa har dezan horni-
tzaile ezberdinekiko bere betebeharrak 30 egun
baino gutxiagoko epean betetzeko, eta laguntzak
nahiz dirulaguntzak kobrantza-eskubidea dagoe-
netik gehienez ere 60 eguneko epean ordaintzeko.

Nafarroako Parlamentuak Nafarroako Gober-
nua premiatzen du neurri horien jarraipenerako
txosten bat presta dezan, eta Legebiltzar honi
bidal diezaion urte bakoitzeko lehenengo hiruhile-
koan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 10ean

Eleduna: Juan Cruz Alli Aranguren 
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Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da ez dezan eki-

men pribatura bideratu oinarrizko osasun laguntzako gaixorik.

ANA FIGUERAS CASTELLANO ANDREAK AURKEZTU DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Ana Figueras Caste-
llano andreak aurkezturiko mozioa, zeinaren bidez
Nafarroako Gobernua premiatzen baita ez dezan
ekimen pribatura bideratu oinarrizko osasun
laguntzako gaixorik.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Mozioa Osoko Bilkuran eztabaidatzea eta
zuzenketak aurkezteko epea bukatzea eztabaidari
ekiteko bilkura-egunaren aurrekoaren eguerdiko
hamabietan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

MOZIOAREN TESTUA

Izquierda Unida de Navarra-Nafarroako Ezker
Batua parlamentu-taldeko foru parlamentari Ana
Figueras Castellano andreak Nafarroako Parla-
mentuko Erregelamenduan ezarritakoaren babe-
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sean, honako mozio hau aurkeztu du, Osoko Bil-
kuran eztabaidatu eta bozkatzeko.

Zioen azalpena

Berriki San Juan de Dios Ospitalearekiko ituna-
ren kudeaketari buruzko fiskalizazio-txostena jaso
da, 2008ko ekitaldiari buruzkoa. Txosten hori Nafa-
rroako Parlamentuak eskatu zuen, Izquierda Unida
de Navarra-Nafarroako Ezker Batua foru parla-
mentarien elkartearen ekimenez.

Txosten horretan, Comptos Ganberak esaten
digu kostua igo dela 16,46 milioi eurora, eta horie-
tatik ehuneko 92 ospitaleratze-laguntzari dagokio-
la, eta gainerako ehuneko 8, laguntza anbulatorio-
ari; hots, oinarrizko osasun-laguntzari.

Gaixoak San Juan de Dios Ospitalera igortzea-
ren arrazoi nagusia izan daiteke Osasunbidearen
baliabide-eskastasuna. Eskastasun hori egozten
zaio ustezko plangintza-falta bati.

Baliabide-eskastasun hori suposatu egin beha-
rrekoa da, ez baitaukagu ez aurretiazko ezein
azterlanen konstantziarik ez eta Osasunbidearen
baliabide berekien inolako plangintzari buruzkorik
ere, zeinek agerian utziko bailituzkete osasun-arlo-
ko beharrizanak eta, beraz, ituntzearen justifika-
zioa.

Nafarroako Ezker Batuaren iritziz, ustezko
plangintzarik eza UPNren Gobernuak antolatua
da, eta ulertzen dugu, pentsatzen baitugu bat
datorrela osasun-zerbitzuen zati handi bat ekimen
pribatura bideratzeko interes neurrigabe batekin;
hain zuzen, ekimen publikoak eman ahal dituen

osasun-zerbitzuei buruz ari gara, zeinak itundu
egiten baitira, osasun-zerbitzu pribatua aberaste
aldera.

Une honetan, eta Comptos Ganberaren bi txos-
tenetan oinarriturik, esan dezakegu UPNren
gobernuak gurutzatu egin duela soilik ospitaletako
gaixoak bideratzearen muga, eta itunean oinarriz-
ko osasun-laguntza sartu duela. Horrenbestez,
oinarrizko osasun-laguntzaren pribatizazioari ekin
zaio.

San Juan de Dios Ospitalean egin du, eta egin
zuen, halaber, Klinika Unibertsitarioarekin harako
hitzarmen hura izenpetu zuenean, zeinaren bitar-
tez langileei eta haien ahaideei zentro pribatu
horrek ematen baitie oinarrizko osasun-zerbitzua.

Nafarroako Gobernuak interes pribatuen alde
gobernatzearen aurka gaude bete-betean: jakina-
ren gainean egiten du, aurretiazko azterlanik gabe
eta plangintza-falta faltsu bat tarteko. Jabetzen
gara Gobernuak ongi planifikaturiko helburu
batzuk dituela, osasunaren arloko sektore pribatu-
aren alde jokatzearen ildokoak.

Horrenbestez, ondoko erabaki-proposamena
aurkezten dugu:

Nafarroako Parlamentuak Nafarroako Gober-
nua premiatzen du ez dezan oinarrizko osasun-
laguntzako ezein gaixo bideratu ekimen pribatura,
eta gaixo horiek osasun-etxeen sare publikoan
artatuak izan daitezen.

Iruñean, 2010eko martxoaren 10ean

Foru parlamentaria: Ana Figueras Castellano

Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da itunpeko

ikastetxe guztiak ikuska ditzan.

ANA FIGUERAS CASTELLANO ANDREAK AURKEZTU DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Ana Figueras Caste-
llano andreak aurkezturiko mozioa, zeinaren bidez
Nafarroako Gobernua premiatzen baita itunpeko
ikastetxe guztiak ikuska ditzan.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Mozioa Osoko Bilkuran eztabaidatzea eta
zuzenketak aurkezteko epea bukatzea eztabaidari
ekiteko bilkura-egunaren aurrekoaren eguerdiko
hamabietan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

MOZIOAREN TESTUA

Izquierda Unida de Navarra-Nafarroako Ezker
Batua parlamentu-taldeko foru parlamentari Ana
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Figueras Castellano andreak Nafarroako Parla-
mentuko Erregelamenduan ezarritakoaren babe-
sean, honako mozio hau aurkeztu du, Osoko Bil-
kuran eztabaidatu eta bozkatzeko.

Zioen azalpena

Hezkuntzari buruzko Lege Organikoak 88. arti-
kuluan ezbairik gabe adierazten du aginduzkoa
dela itunduriko ikastetxe publiko edo pribatuek
famililengandik inolako zenbatekorik ez jasotzea
doakoak diren irakaskuntzak ematearen alde.

Jakin ahal izan da arau hori zenbait ikastetxe
itundutan ez dela errespetatzen. Jakin ahal izan da
ikasleen familiengandik dirusarrerak jasotzeko era-
bilitako formulak ugariak eta askotarikoak direla,
bai eta oso ohikoak, eta kontzeptu ezberdinengatik
ordainduak.

Foru parlamentarien elkarte honetatik ulertzen

dugu gobernuak jokabide horien jarraipen zorrotza

egin behar duela eta, betiere, praktika horiek sai-

hestu behar dituela.

Arrazoi horiengatik, ondoko erabaki-proposa-

mena aurkeztu dugu:

Nafarroako Parlamentuak Nafarroako Gober-

nua premiatzen du ikasturte honetan zehar Foru

Komunitatean itunduak diren ikastetxe guztien

ikuskapen bat egin dezan, familiei eginiko kobran-

tzen errealitatea ezagutze aldera.

Iruñean, 2010eko martxoaren 10ean.

Foru parlamentaria: Ana Figueras Castellano

Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da azterlan bat

egin dezan, jakiteko zenbateko kostua izanen lukeen San Juan de Dios

Ospitalearekin hitzartuta duen zerbitzua emateak.

ANA FIGUERAS CASTELLANO ANDREAK AURKEZTU DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Ana Figueras Caste-
llano andreak aurkezturiko mozioa, zeinaren bidez
Nafarroako Gobernua premiatzen baita azterlan
bat egin dezan, jakiteko zenbateko kostua izanen
lukeen San Juan de Dios Ospitalearekin hitzartuta
duen zerbitzua emateak.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Mozioa Osoko Bilkuran eztabaidatzea eta
zuzenketak aurkezteko epea bukatzea eztabaidari
ekiteko bilkura-egunaren aurrekoaren eguerdiko
hamabietan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

MOZIOAREN TESTUA

Izquierda Unida de Navarra-Nafarroako Ezker
Batua parlamentu-taldeko foru parlamentari Ana
Figueras Castellano andreak Nafarroako Parla-
mentuko Erregelamenduan ezarritakoaren babe-

sean, honako mozio hau aurkeztu du, Osoko Bil-
kuran eztabaidatu eta bozkatzeko.

Zioen azalpena

Nafarroako Parlamentuak, Ezker Batua foru
parlamentarien elkartearen ekimenez, Comptos
Ganberari eskatu zion txosten bat egin zezala
Nafarroako Gobernuaren eta San Juan de Dios
Ospitalearen arteko 2008rako osasun-itunari
buruz.

10/1990 Foru Legeko 78.2 artikuluak honakoa
dio: “Hitzarmenek nahitaez ondoko ezaugarri
hauek bildu beharko dituzte: a) Hitzarmenaren
xede diren zerbitzu, baliabide eta laguntzak, lortu
nahi diren helburuak, zenbakiak agertuz, zehaztu-
ta”.

Comptos Ganberak bere txostenean adierazi
du bere lanarentzat muga izan dela hitzarmenaren
helburuak neurtu ahal izateko adierazlerik eza,
hitzarmenaren helburuak zenbatetsi gabe zeude-
lako. Zehazki, honakoa esan du: “Ez dira zehazten
erdietsi nahi diren helburu zenbatetsiak”; beraz,
osasun-hitzarmenaren eraginkortasuna ezin da
balioetsi.

Gogoan izanik legearen artikulu hori ez dela
betetzen, eta ahaztu gabe hitzarmen hori 2008an



Nafarroako gizarteari 16.461.909 euro kostatu zai-
ola, Ezker Batuaren foru parlamentarien elkarteak
honako erabaki-proposamena aurkeztu du:

Nafarroako Parlamentuak Nafarroakok Gober-
nua premiatzen du bi hilabeteko epean azterlan
bat egin dezan, kalkulatzeko zer kostu izanen

lukeen gaur egun San Juan de Dios Ospitaleare-
kin hitzartua duen zerbitzua baliabide berekien
bidez emateak.

Iruñean, 2010eko martxoaren 10ean

Foru parlamentaria: Ana Figueras Castellano
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Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da Lizarrako

Julio Caro Baroja Museo Etnologikora bisitak egin ahal izateko pro-

grama bat presta dezan.

SOCIALISTAS DEL PARLAMENTO DE NAVARRA PARLAMENTU-TALDEAK AURKEZTU DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Socialistas del Parla-
mento de Navarra parlamentu-taldeak aurkezturi-
ko mozioa, zeinaren bidez Nafarroako Gobernua
premiatzen baita Lizarrako Julio Caro Baroja
Museo Etnologikora bisitak egin ahal izateko pro-
grama bat presta dezan.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Mozioa Vianako Printzea Erakundea-Kultura
eta Turismo Batzordean eztabaidatzea eta zuzen-
ketak aurkezteko epea bukatzea eztabaidari ekite-
ko bilkura-egunaren aurrekoaren eguerdiko hama-
bietan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

MOZIOAREN TESTUA

Samuel Caro Sádaba, Socialistas del Parla-
mento de Navarra parlamentu-taldearen eleduna-
ren ondokoak, Legebiltzarreko Erregelamenduko
195. artikuluan eta hurrengoetan xedatuaren
babesean, honako mozioa aurkeztu du, Nafarroa-
ko Parlamentuko Kultura eta Turismo Batzordean
eztabaidatu eta bozkatzeko. Mozioaren bidez,
Nafarroako Gobernua premiatzen da Lizarrako
Julio Caro Baroja museo etnologikoaren behin-
behineko egoitzan herritarrentzako bisita-egitarau
bat gauzatu dezan.

Zioen azalpena

Nafarroak kultur ondare garrantzitsua osatu du
denborarekin, eta museoak horren adierazgarri
dira. Urteak iragan ahala, Nafarroako Museoari
eta Iruñeko Elizbarrutiko Museoari beste erakunde
publiko nahiz pribatuak, zibilak eta erlijiosoak
gehitu zaizkie pixkanaka, foru erkidegoko zati
handi batera zabaltzen den sare bat osatu arte.

Museoen ugaltzearen ondorioz eta sektorea
antolatu eta sustatzeko beharraren eta museoen
arloan izandako aldaketen ondorioz, duela gutxi
Nafarroako Parlamentuak aho batez onetsi du
Nafarroako Museoen eta Bilduma Museografiko
Iraunkorrei buruzko Foru Legea.

Aipatu sarean aurreikusitako museoetako bat,
talde politiko eta kulturaren arloko sektore guztien
onespena duena, Julio Caro Baroja Museo Etnolo-
gikoa da. Gaur egun, museo horrek 12.000 pieza
ditu, bai eta 25.000 iruditik gora duen fototeka bat
eta biblioteka monografiko interesgarri bat ere.

Museo horren historiak gorabehera asko izan
ditu. Iratxeko monasterioan jartzeko hasierako
aurreikuspenak topo egin zuen monasterioa para-
dore nazional bihurtzeko erabakiarekin. Jarduera
hori abian da gaur egun. Behin-behinekoz, muse-
oa Lizarrako Merkatondoa industrialdeko nabe
batean jarri zen, eta hantxe jarraitzen du bere
barne-jarduerak garatzen, nahiko baldintza egoki-
etan, Legebiltzarreko Kultura eta Turismo Batzor-
deak ikusi ahal izan zuenez, horretarako eginiko
berariazko bisitan.

Museo hori Lizarrako Santo Domingo komen-
tua izandakoan behin betiko instalatzeko erabaki-
ak Parlamentuaren gehiengoaren oniritzia izan
zuen, halaxe deliberatu baitzuen Parlamentuaren
Osoko Bilkurak, 2009ko azaroaren 12an onetsita-
ko mozioaren bitartez.



Azkenik, Nafarroako Parlamentuak, bere kide-
en gehiengoaren bidez, 75.000 euroko kontusaila
ezarri zuen 2010erako Nafarroako aurrekontu oro-
korretan, helburu hori erdiestera bideraturiko
aurretiazko azterlanei ekin ahal izateko.

Hala ere, eta kontuan izanik instalazio hori ez
dela behin betikoa izanen hemendik zenbait urtera
arte, eta museoaren bildumak kontserbazioari eta
interesari dagokienez egoerarik onenean daudela
herritar guztiek haietaz gozatu ahal izateko, Socia-
listas del Parlamento de Navarra parlamentu-tal-
deak honoako erabaki-proposamena aurkezten

du, Kultura eta turismo Batzordean eztabaidatu
eta bozkatzeko:

1. Nafarroako Parlamentuak Nafarroako Gober-
nua premiatzen du herritarrentzako bisita-egitarau
bat gauzatu dezan Lizarrako Julio Caro Baroja
museo etnologikoaren behin-behineko egoitzan,
behar bezala ezarriko diren baldintzetan.

2. Egitarau hori indarrean egon beharko da
2010eko irailaren 1ean.

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n

Foru parlamentaria: Samuel Caro Sádaba
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2010eko martxoaren 15ean egindako bilkuran,
Nafarroako Parlamentuko Eledunen Batzarrak
ondoko adierazpena onetsi zuen:

“Nafarroako Parlamentuak aitortu egiten du
Nafarroako zezen-festa tradizionalek Nafarroako

Foru Komunitateko kultur ondare immaterial gisa
duten balioa”.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean.

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

Adierazpen instituzionala, Arraza Bereizkeriaren Ezabaketari buruzko

Nazioarteko Eguna dela-eta.

ELEDUNEN BATZARRAK ONETSIA

Adierazpen instituzionala, Nafarroako zezen-festa tradizionalek Nafarroa-

ko Foru Komunitateko kultur ondare immaterial gisa duten balioa

aitortzekoa.

ELEDUNEN BATZARRAK ONETSIA

2010eko martxoaren 15ean egindako bilkuran,
Nafarroako Parlamentuko Eledunen Batzarrak
ondoko adierazpena onetsi zuen:

“1. Nafarroako Parlamentuak arbuiatu egiten du
edonolako arrazakeria, eta aitortzen du kulturarte-
ko hezkuntza beharrezkoa dela arrazakeriaren
ezabaketaren aurkako borrokan aurrerapausoak
emateko, guztiok baldintza duinetan bizitzeko
tokia izanen dugun gizarte batean.

2. Nafarroako Parlamentuak arbuiatu egiten
ditu krisia eta segurtasunik eza immigrazioarekin

lotzen dituzten diskurtsoak, eta aitortzen du beha-
rrezkoa dela biztanle etorkinak gure elkartearen
kide eta osagai gisa hartzea.

3. Nafarroako Parlamentuak gizarte osoari hats
ematen dio giza eskubideen defentsa aktiboarekin
bat egitera, era horretan askatasun, justizia eta
berdintasunaren bideetan barrena aurrera egin
ahal izan dezagun, gizarte barne-hartzaile, kohe-
sionatu eta parte-hartzaile bat lortzeko”.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean.

Lehendakaria: Elena Torres Miranda
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F saila:
GALDERAK

Galdera, Auzitegi Gorenak N-111 errepideko bide-seinaleak, Zizur Nagusi-

ko tartean, elebitan jartzeari buruz emandako epaiari buruzkoa.

IOSEBA ECEOLAZA LATORRE JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Ioseba Eceolaza
Latorre jaunak aurkeztutako galdera, Auzitegi
Gorenak N-111 errepideko bide-seinaleak, Zizur
Nagusiko tartean, elebitan jartzeari buruz eman-
dako epaiari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Osoko Bilkuran izapidetzea.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Ioseba Eceolaza Latorrek, Legebiltzarreko

Erregelamenduaren babesean, honako galdera
hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak Legebil-
tzarraren Osoko Bilkuran ahoz erantzun dezan:

Galdera, Zizur Nagusiari N-111 errepidean
dagokion seinalizazio elebidunari buruz Auzitegi
Gorenak emandako epaiaren gainekoa.

• Zer dela-eta aurkeztu zen errekurtsoa Nafa-
rroako Auzitegi Nagusiak Zizur Nagusiaren N-
111ko seinalizazioari buruz emandako epaiaren
aurka, era horretan Osoko Bilkuraren erabaki bat
urratuz?

• Zer iritzi du Nafarroako Gobernuak Auzitegi
Nagusiaren epai horri buruz? 

• Nafarroako Gobernuaren ustez, bere jarduna-
ren helburua interes orokorra izan al da?

Iruñean, 2010eko martxoaren 8an

Foru parlamentaria: Ioseba Eceolaza Latorre
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Galdera, Ondarearen gaineko Zerga kendu edo jaisteari buruzkoa.

ION ERRO ARMENDÁRIZ JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Ion Erro Armendáriz
jaunak aurkeztutako galdera, Ondarearen gaineko
Zerga kendu edo jaisteari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Ekonomia eta Ogasun Batzordean izapide-
tzea.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Izquierda Unida de Navarra-Nafarroako Ezker
Batua foru parlamentarien elkarteko parlamentari

Ion Erro Armendárizek, Legebiltzarreko Erregela-
menduan ezarritakoaren babesean, honako galde-
ra aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak dagokion
Batzordean ahoz erantzuteko:

Zioen azalpena

Espainiako Gobernuko lehendakariorde ekono-
mikoak adierazpen batzuk egin ditu, eta haietan
aitortu du akatsa izan dela ondarearen gaineko
zerga kentzea; eta, krisi ekonomikoaren larritasu-
naz eta hark dirusarrera publikoetan izandako era-
ginaz jabetu izan balira, ez zutela ondarearen gai-
neko zerga kenduko.

Nafarroako Gobernuaren ustez, Nafarroan
ondarearen gaineko zerga kentzea edo 0 tasara
murriztea ere akats bat izan al da?

Iruñean, 2010eko martxoaren 9an

Foru parlamentaria: Ion Erro Armendáriz

Galdera, Estrena 2010 azokari buruzkoa.

PATXI TELLETXEA EZKURRA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Patxi Telletxea Ezku-
rra jaunak aurkeztutako galdera, Estrena 2010
azokari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Vianako Printzea Erakundea-Kultura eta
Turismo Batzordean izapidetzea.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Patxi Telletxea Ezkurrak, Legebiltzarreko
Erregelamenduaren babesean, honako galdera
hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak dagokion
batzordean ahoz erantzun dezan.

Estrena 2010 jaialdia

Zer kontusailetara egotziko da? Zergatik Civi-
vox-etan? Agertokirik egokienak eta teknikoki
hobekien ekipatuak al dira? Jaialdi hori bat etorri-
ko al da denboran COFAEk antolatzen duen bes-
teren batekin? Gure Estrena 2010 jaialdian kudea-
tzaile eta programatzaile guztiak egonen dira, ala
agian besteren batera joatekoak dira?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n

Foru parlamentaria: Patxi Telletxea Ezkurra 
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Galdera, Lor aintziraren aldeko ingurumen ondorioen adierazpenari

buruzkoa.

MARÍA GRACIA IRIBARREN RIBAS ANDREAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea María Gracia Iribarren
Ribas andreak aurkeztutako galdera, Lor aintzira-
ren aldeko ingurumen ondorioen adierazpenari
buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Osoko Bilkuran izapidetzea.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Socialistas del Parlamento de Navarra parla-
mentu-taldeko foru parlamentari M.ª Gracia lriba-
rren Ribasek, Legebiltzarreko Erregelamenduan

ezarritakoaren babesean, honako galdera hau
aurkeztu dio Landa Garapenerako eta Ingurume-
neko kontseilariari, Parlamentuaren Osoko Bilku-
ran ahoz erantzun dezan.

Lor aintzira dela-eta, aldeko ingurumen-eragi-
neko adierazpena onesterakoan (2009ko irailaren
4ko ebazpen bidez erabakitakoa) Landa Garape-
nerako eta Ingurumeneko Departamentuak kontu-
an hartu al zuen Jesús María Lekuona jaunak
prestaturiko txostena, Departamentuaren beraren
ekimenez eskaturikoa? Baiezkoan, zehatz bedi
zertan gauzatu ziren Departamentuak hartutako
neurriak, txosten horretan egiten den honako adie-
razpen hau dela-eta: “une honetan mehatxu du
ontziralekuz hornituriko camping bat eraikitzeko
proiektua, kalte larria eginen bailioke bertako fau-
nari eta paisaia-inguruari”.

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n

Foru parlamentaria: María Gracia Iribarren
Ribas

Galdera, Nafarroako 2006ko aurrekontuetan Orreagan kulturaren eta

turismoaren arloan  inbertsioak egiteko aurreikusitako maileguari

buruzkoa.

ROMÁN FELONES MORRÁS JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onar tzea Román Felones
Morrás jaunak aurkeztutako galdera, Nafarroako
2006ko aurrekontuetan Orreagan kulturaren eta
turismoaren arloan  inbertsioak egiteko aurreikusi-
tako maileguari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Osoko Bilkuran izapidetzea.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Socialistas del Parlamento de Navarra parla-
mentu-taldeari atxikitako foru parlamentari Román
Felones Morrás jaunak, Legebiltzarreko Erregela-
menduko 186. artikuluan eta hurrengoetan xedatu-
aren babesean, ondoko galdera aurkeztu du,
Osoko Bilkuran ahoz erantzuteko.

Zioen azalpena

2006rako Nafarroako aurrekontu orokorrek 3
milioi euroko kontusaila aurreikusten zuten Orrea-
garako inbertsio kultural eta turistikoetarako maile-
guak emateko.

Aurrekoa ikusirik, hauxe jakin nahi dut:

Nafarroako 2006ko aurrekontuan jasotako mai-
legua gauzatu al da? Baiezkoan, zer erakunde
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gertatu dira hartzaile? Zenbatekoa da interesa, eta
zeintzuk baldintzak? Ezezkoan, zergatik ez da
gauzatu?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n

Foru parlamentaria: Román Felones Morrás

Galdera, jakiteko zer dela-eta ezin izan den garaiz kitatu mendekotasunari

aurre egiteko laguntzarako ezarritako zenbatekoa.

ANA FIGUERAS CASTELLANO ANDREAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Ana Figueras Caste-
llano andreak aurkeztutako galdera, jakiteko zer
dela-eta ezin izan den garaiz kitatu mendekotasu-
nari aurre egiteko laguntzarako ezarritako zenba-
tekoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Izquierda Unida de Navarra-Nafarroako Ezker
Batua foru parlamentarien elkarteko parlamentari
Ana Figueras Castellanok, Legebiltzarreko Errege-

lamenduan ezarritakoaren babesean, ondoko gal-
dera hauek aurkeztu ditu, Nafarroako Gobernuak
idatziz erantzuteko:

Zioen azalpena

Jakitun naiz mendekotasunen bat duen pertso-
na batengatik laguntza jasotzen duten familiei
puntualki sartzen zaiela laguntza hori beren
banku-kontuan, kasuan kasuko hilabetea bukatu
baino lehenago.

Alabaina, ikusi ahal izan da ezen, otsailean,
epea amaitu ondoren ordaindu gabe zegoela
mendekotasunarengatiko laguntzaren kopurua;
hori horrela, honako hau jakin nahi nuke:

Zer dela-eta ezin izan da behar zen garaian
eta moduan ordaindu mendekotasunarengatiko
laguntzaren kopurua?

• Mendekotasunen bat duten pertsonak zentro
soziosanitario batean dauden kasuetan ere
ordainketaren atzerapenik izan al da?

Iruñean, 2010eko martxoaren 5ean

Foru parlamentaria: Ana Figueras Castellano
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Galdera, Landa Garapenari buruzko 2007tik 2013ra bitarteko Programa-

ri jarraikiz 2009an betetako gastuari buruzkoa.

AITOR ETXARRI PELLEJERO JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Aitor Etxarri Pellejero
jaunak aurkeztutako galdera, Landa Garapenari
buruzko 2007tik 2013ra bitarteko Programari
jarraikiz 2009an betetako gastuari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Aitor Etxarri Pellejerok, Legebiltzarreko
Erregelamenduan xedatuaren babesean, honako
galdera hau egin dio Nafarroako Gobernuari, ida-
tziz erantzun diezaion:

Nafarroako Landa Garapenaren 2007-2013
Urteetako Planak 502.354.319 euroko gastu publi-
koa dakar, guztira.

Hori dela-eta, foru parlamentari honek hauxe
jakin nahi du:

1. Nafarroako Landa Garapenaren 2007-2013
Urteetako Programaren barruan, zein da 2009an
Nafarroako Foru Komunitatean guztira exekutatu-
tako gastua?

2. 2009an eginiko gastutik, zenbat diru jarri du
Nafarroako Gobernuak, eta zenbat Europar Bata-
sunak FEADER-en bidez?

3. 2009an eginiko gastuetatik, zenbat diru
bideratu da nekazaritzaren sektorearen lehiakorta-
sunari buruzko 1. ardatzera? Zenbat bideratu da
FEADER-en 2. ardatzera (garapen iraungarria eta
ingurumena errespetatzen duena)? Zein da 3.
ardatzera bideratutako diru kopurua? Zein da 4.
ardatzera (LEADER) bideratutako diru kopurua?
Nafarroako Gobernuak eta Europar Batasuna
ardatz bakoitzerako jarritako kopuruak zehaztea
nahi nuke.

Iruñean, 2010eko martxoaren 9an

Foru parlamentaria: Aitor Etxarri Pellejero

Galdera, genetikoki eraldatutako artoaren laborantzari buruzkoa.

MAIORGA RAMÍREZ ERRO JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko

martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen

Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu

zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Maiorga Ramírez Erro

jaunak aurkeztutako galdera, genetikoki eraldatu-

tako artoaren laborantzari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-

an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Maiorga Ramírez Errok, Legebiltzarreko
Erregelamenduaren babesean, honako galdera



hau egin dio Nafarroako Gobernuari, idatziz eran-
tzun diezaion:

1.- Genetikoki eraldaturiko 6.235 hektarea arto-
etatik zer ehuneko dagokie Nafarroako Gobernuak
emandako baimenei?

1.1.- Genetikoki eraldaturiko artoaren zenbat
barietate baimendu ditu orain arte Nafarroako
Gobernuak?

2.- Genetikoki eraldaturiko artoaren zenbat
barietate hazten edo hazi dira Nafarroan merkata-
ritza-helburuetarako?

3.- Nafarroako Gobernuak egin al du edo esku-
eran al dauka inolako azterlanik, Biosegurtasune-
rako Foru Batzordeak baimenduriko arto eraldatu-
aren bar ietateei buruzkor ik, edo Nafarroan
merkataritza-helburuetarako hazitako genetikoki
eraldaturiko artoaren barietateei buruzkorik, era-
kusten duenik hektareako errendimendu-hobekun-
tzak, fitosanitarioen kontsumoaren murriztapena
edo ur-kontsumoaren beherakada lortzen dela arto
arruntaren barietateekin alderatuta? Zein dira?

4.- Zer azterlan, txosten edo analisi egin ohi
dira Biosegurtasunerako Foru Batzordeak orain
arte emandako baimen bakoitzak osasunerako,
elikagaien segurtasunerako eta ingurumenerako
dituen balizko arriskuak detektatzeko? Baimen
bakoitza eman aurretik egin izan al dira?

4.1. Azterlan, txosten edo analisi horietako
bakoitzari buruz, honako datu hauek eskatzen
ditugu:

4.1.0. Kasuko azterlan, txosten edo analisiaren
egilea eta finantzatzailea.

4.1.1.- Laborategiaren kreditazio eta homologa-
zio teknikoa, bai eta analisi-jardunean erabilitako
teknikena ere.

4.1.2.- Kasuko soro eta ekoizpenetan laginak
lortzeko protokoloa.

4.1.3.- Baliaturiko teknikak eta eginiko analisien
protokoloak.

4.1.4.- Lurzatien kokalekua, ingurunearen des-
kribapena eta hurbileko laboreak.

4.1.5.- Lote-zenbakia; hazi-kategoria; barieta-
tea; ekoizlea; hazia ziurtatzearen ardura duen
organoa.

4.1.6.- Zer barietatek sortu dute nahasketa, eta
zer nahasketa-mota eta -ehuneko detektatu dira
hazietan? Zein da nahasketaren banatze-probabi-
litatea distantziaren arabera?

4.1.7.- Gutxieneko zer distantzia jo da beharrez-
ko gisa, arto arruntaren barietateekin ez nahastea
bermatu ahal izateko? Nola kalkulatu da hori?

4.1.8.- Zelaiko azterlanaren iraupena. Zer irizpi-
deren arabera ondorioztatzen da epe hori nahikoa
dela?

4.2. Nafarroako Gobernuak aurreikusten al du
aldiroko azterlanak egitea osasunerako, elikagai-
segurtasunerako eta ingurumenerako arriskuak
zehazteko, baimendurikoak eta Nafarroan merka-
taritza-helburuetarako landuak diren arto-barietate
eraldatuak elikagai-katean sartu eta metatzearekin
loturikoak?

5.- Biosegurtasunerako Foru Batzordeak pro-
posaturiko baimenetakoren bat oinarrituta egon al
da osasunerako, elikagai-segurtasunerako eta
ingurumenerako arriskuei buruz eskatzaileak
berak aurkezturiko txostenetan?

6.- Zergatik ezartzen da, Biosegurtasunerako
Foru Batzordeak baimenduriko borondatezko
askapenei dagokienez, arto arrunta landatuta
dagoen beste lurzati batzuekiko 200 edo 220
metroko gutxieneko isolamendu-distantzia erres-
petatzearen baldintza, eta ITG Agrícolak, ordea,
soilik 20 metroko gutxieneko aldentze-distantzia
gomendatzen du genetikoki eraldaturiko laboreen
eta labore arrunten arterako, 98/294/EE Europako
Erabakian oinarrituta?

6.1.- Zeri zor zaio irizpide-ezberdintasun hori?

6.2.- Nafarroako Gobernuak inolako azterlanik
egin al du, ondorioztatzen duenik 20 metroko dis-
tantzia nahikoa dela genetikoki eraldaturiko arto-
labore batek arriskurik ez sortzeko osasunerako,
elikagai-segurtasunerako, ingurumenerako edo
beste arto-labore arrunt batzuekin ausaz nahaste-
ari dagokionez?

7. Biosegurtasunerako Foru Batzordeak eman-
dako baimenetatik zenbat oinarritu dira soil-soilik
eskatzaileak berak aurkezturiko txostenetan?

8.- Biosegurtasunerako Foru Batzordearen 5.
aktan adierazten dira azterlan baten emaitzak, zei-
nak ondorioztatzen baitu ez dela inolako eraginik
nabaritzen, ez kuantitatiborik ez eta fauna osaga-
rriaren bioaniztasunari dagokionez ere, aztertuta-
ko arto arrunteko eta genetikoki eraldaturiko arto-
ko soroetan. Azterlan horri dagokionez, honako
puntu hauetan eskaturiko informazioa eduki nahi
genuke: 4.1.0, 4.1.1, 4.1.2, 4.1.3, 4.1.4, 4.1.5, 4.1.6,
4.1.7, 4.1.8.

9.- Biosegurtasunerako Foru Batzordearen 7.
bilkurako aktaren 5. puntuan informazioa ematen
da honi buruz: “Monsanto-ren txostena, Espainian
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2001ean zehar eginiko saiakuntzetan MON 810
artoaren barietateek zedenari aurre egitearen gai-
neko fidagarritasun-txostenaren emaitzei buruz-
koa”. Aktan ez da txosteneko ondorioztapenei
buruzko inolako iritzirik adierazten, eta ez da inola-
ko erabakirik hartzen.

9.1. Zer ondorioztatzen du txosten horrek?

9.2.- Azterlan horri dagokionez, honako puntu
hauetan eskaturiko informazioa eduki nahi genu-
ke: 4.1.0, 4.1.1, 4.1.2, 4.1.3, 4.1.4, 4.1.5, 4.1.6, 4.1.7,
4.1.8.

9.3.- Nafarroako Gobernuak inolako fidagarrita-
sun-azterlanik egin ala eginarazi al du MON 810

arto-barietateak edo beste edozein arto-barietatek
zedenari aurre egiteko gaitasunari buruz? Baiez-
koan, horietako bakoitzerako, honako puntu haue-
tan eskaturiko informazioa eduki nahi genuke:
4.1.0, 4.1.1, 4.1.2, 4.1.3, 4.1.4, 4.1.5, 4.1.6, 4.1.7,
4.1.8.

10.- Zein prozedura eta ezagutza tekniko froga-
garritan oinarriturik ebaluatu da Biosegurtasunera-
ko Foru Batzordeak emandako baimenetako
bakoitza, arriskuak eta jardueraren jakinarazleak
proposaturiko biosegurtasun-neurriak?

Iruñean, 2010eko martxoaren 9an.

Foru parlamentaria: Maiorga Ramírez Erro

Galdera, Tuterako Reina Sofía Ospitaleko dermatologiako espezialisten

kopuruari buruzkoa.

ANA FIGUERAS CASTELLANO ANDREAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Ana Figueras Caste-
llano andreak aurkeztutako galdera, Tuterako
Reina Sofía Ospitaleko dermatologiako espezialis-
ten kopuruari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Izquierda Unida de Navarra-Nafarroako Ezker
Batua foru parlamentarien elkarteko parlamentari
Ana Figueras Castellanok, Legebiltzarreko Errege-
lamenduan ezarritakoaren babesean, ondoko gal-
derak aurkeztu ditu, Nafarroako Gobernuak idatziz
erantzuteko:

• Dermatologiako zenbat espezialista zegoen
Tuterako Reina Sofía Ospitalean 2007, 2008, 2009
eta 2010ean?

• Zer ordutegi-banaketa zeukan fakultatibo
horietako bakoitzak?

• Ba al da itxaronzerrendarik espezialitate
honetan?

• Nafarroako Gobernuak asmorik ba al du pro-
fesionaletako batek erretiroa hartzearen ondorioz
geraturiko lanpostu hutsa betetzeko?

Itxaronzerrendarik badago:

• Gaur den egunean zenbat pertsona dago
espezialitate honetan Reina Sofía Ospitalean?

• Zer ir tenbide eman behar zaio zerrenda
horri?

• Itxaronzerrenda arintzeko profesionalik kon-
tratatzeko ba al dago asmorik?

Iruñean, 2010eko martxoaren 10ean

Foru parlamentaria: Ana Figueras Castellano



Galdera, azken bost urteotan parke eolikoetan hildako hegaztien kopurua-

ri buruzkoa.

ION ERRO ARMENDÁRIZ JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Ion Erro Armendáriz
jaunak aurkeztutako galdera, azken bost urteotan
parke eolikoetan hildako hegaztien kopuruari
buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Izquierda Unida de Navarra-Nafarroako Ezker
Batua foru parlamentarien elkarteko parlamentari
Ion Erro Armendárizek, Legebiltzarreko Erregela-

menduan ezarritakoaren babesean, honako galde-
ra hauek egin dizkio Nafarroako Gobernuari, ida-
tziz erantzun ditzan:

Zioen azalpena

Energia garbiak, eta horien artean parke eoli-
koen bidezko energia-sorkuntza, gizartearen zati
oso garrantzitsu baten apustua dira.

Parke eolikoak bezalako azpiegiturek zuzene-
ko eragina izan dezakete galzorian dauden hegaz-
tiengan.

Hauxe jakin nahi nuke:

• Azken bost urteotan, Foru Komunitatearen
lurraldean dauden parke eolikoetan zenbat hegaz-
ti hil dira? Urtez urte xehakaturiko kopurua nahi
nuke.

• Parke eoliko hauetan gertatu al da galzorian
dagoen espezieren bateko hegazti baten heriotzarik?

Iruñean, 2010eko martxoaren 10ean

Foru parlamentaria: Ion Erro Armendáriz

Galdera, sarrio-populazioa jaitsarazi duen keratokonjuntibitis-agerraldia

dela-eta hartutako neurriei buruzkoa.

AITOR ETXARRI PELLEJERO JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Aitor Etxarri Pellejero
jaunak aurkeztutako galdera, sarrio-populazioa
jaitsarazi duen keratokonjuntibitis-agerraldia dela-
eta hartutako neurriei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Aitor Etxarri Pellejerok, Legebiltzarreko
Erregelamenduan ezarritakoaren babesean,
honako galdera hau egin dio Nafarroako Gobernu-
ko Landa Garapeneko eta Ingurumeneko Depar-
tamentuari, idatziz erantzun diezaion:

1. Gure erkidegoan sarrio-populazioa jaitsarazi
duen keratokonjuntibitis-agerraldia dela-eta, zer
neurri hartu ditu Nafarroako Gobernuak? Sarrio-
populazioaren xehakapena urtez urte.

2. Zer egoeratan dago orkatza gaur egun Nafa-
rroan? Zer neurri hartu ditu Nafarroako Gobernu-
ak hura zaindu eta babesteko? Populazioaren
xehakapena urtez urte.
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3. Zer egoeratan dago basurdea gaur egun
Nafarroan? Zer neurri har tu ditu Nafarroako
Gobernuak hura zaindu eta babesteko? Popula-
zioaren xehakapena urtez urte.

4. Zer egoeratan dago erbia gaur egun Nafa-
rroan? Zer neurri hartu ditu Nafarroako Gobernuak

hura zaindu eta babesteko? Populazioaren xeha-

kapena urtez urte.

Iruñean, 2010eko martxoaren 10ean

Foru parlamentaria: Aitor Etxarri Pellejero

Galdera, azken hiru urteotan maila ertaineko eta goi mailako ikasketetan

eta lanbide heziketan matrikulatu diren ikasleei buruzkoa.

IOSEBA ECEOLAZA LATORRE JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Ioseba Eceolaza
Latorre jaunak aurkeztutako galdera, azken hiru
urteotan maila ertaineko eta goi mailako ikaskete-
tan eta lanbide heziketan matrikulatu diren ikasleei
buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Ioseba Eceolaza Latorrek, Legebiltzarreko
Erregelamenduak xedatuaren babesean, honako
galdera hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuko
Hezkuntza kontseilariak idatziz erantzun dezan:

Ikasleen jatorriari buruzko galdera

1. Zenbat ikasle izan dira, eta Nafarroako zein
eskualdetakoak, azken hiru urteotan matrikulatu
direnak maila ertain nahiz goi-mailako irakaskun-
tzetan, bai eta lanbide-heziketakoetan ere, Iruñeko
eta Iruñerriko irakaskuntza-zentroetan?

2. Azken hiru urteotan, zein izan da Iruñeko eta
Tuterako campusetako unibertsitate-ikasleen jato-
rria, Nafarroako eta gure erkidegotik kanpoko
zonen arabera adierazia?

Iruñean, 2010eko martxoaren 10ean

Foru parlamentaria: Ioseba Eceolaza Latorre



Galdera, Iruñerrian abiadura handiko trenak ukitutako lursailak urbani-

zatu eta berrantolatzeko proiektuari buruzkoa.

JOSÉ ANDRÉS BURGUETE TORRES JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea José Andrés Burguete
Torres jaunak aurkeztutako galdera, Iruñerrian abi-
adura handiko trenak ukitutako lursailak urbaniza-
tu eta berrantolatzeko proiektuari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Convergencia de Demócratas de Navarra foru
parlamentarien elkarteko foru parlamentari José
Andrés Burguete Torres jaunak, Legebiltzarreko
Erregelamenduan ezarritakoaren babesean,
honako galdera egin du, Herri Lan kontseilariak
idatziz erantzun dezan.

Urtarrilaren 20an, galdera bat egin zitzaizun,
informa zenezan noizko aurreikusten duen Nafa-

rroako Gobernuak onetsita egonen direla abiadura
handiko trenak Iruñerrian eragiten dueneko lursai-
letako urbanizazio-proiektua eta lurren birzatiketa-
proiektua, eta zer epe-aurreikuspen darabilen
Nafarroako Gobernuak (begi-bistan dagoenez, ez
Sustapen Ministerioak).

Erantzuna ez zenez izan galdeturikoaren ara-
berakoa, berriro ere ekin beharrean gaude:

Nafarroako Gobernuak noizko aurreikusten du
onetsita egonen direla AHTak Iruñerrian eragina
izanen dueneko lursailetako urbanizazio-proiektua
eta lurren birzatiketa-proiektua?

Nafarroako Gobernuak noizko aurreikusten du
urbanizazio-proiektuko obrak eginen direla?

Zer epe aurreikusi ditu Nafarroako Gobernuak
gaur egungo trenbide-azpiegiturak okupatzen ditu-
en lursailetako hirigintza-aprobetxamenduak lortu
ahal izateko, AHTak Iruñerrian izanen duen gelto-
kiari buruzko Udalez Gaindiko Plan Sektorialaren
garapenean, AHTaren geltoki berriaren eraikuntza
finantzatu ahal izate aldera?

Zein epe aurreikusi ditu Nafarroako Gobernuak
AHTaren geltokia eraikitzen hasteko?

Iruñean, 2010eko martxoaren 10ean

Foru parlamentaria: Jose Andrés Burguete
Torres 
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Galdera, Jakako autobiako Izko-Judasen Benta bideuneari buruzkoa.

JOSÉ ANDRÉS BURGUETE TORRES JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea José Andrés Burguete
Torres jaunak aurkeztutako galdera, Jakako auto-
biako Izko-Judasen Benta bideuneari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Convergencia de Demócratas de Navarra foru
parlamentarien elkarteko foru parlamentari José
Andrés Burguete Torres jaunak, Legebiltzarreko
Erregelamenduan ezarritakoaren babesean,
honako galdera egin du, Herri Lan kontseilariak
idatziz erantzun dezan.

Hasiera batean, 2009ko ekainerako aurreikus-
ten zen irekiko zela Jacarako autobiaren (A-21)

Izkotik Irunberriko Judasen Bentara bitarteko
zatia, Loitiko mendatetik pasa behar izateaz libra-
tuko duena. Gero, irekiera hori 2009ko abendura
atzeratu zen, eta geroago, 2010eko martxo hone-
tara arte. Dirudienez, oraindik ere beste atzerapen
bat izanen da, 2010eko apirilera bitartekoa. Ez da
data zehatzik adierazi hain beharrezkoa den (Loiti-
ko mendatea saihestuko baitu) errepide-zati hau
irekitzeko. Horrenbestez, hauxe jakin nahi dugu:

A-21 autobiaren Izko-Irunberriko Judasen
Benta zatiaren hasierako proiektuan aurreikusita
al zegoen goi-tentsioko linearen nondik norakoa
aldatzea? Izan ere, hori da, antza denez, errepi-
de-zati horren irekiera-eguna atzeratzearen arra-
zoia.

Baldin eta hasierako proiektuan aldaketa hori
aurreikusita bazegoen, zer arrazoi direla-eta ez da
hori egin obren iraunaldian zehar?

Baldin eta hasierako proiektuan aldaketa hori
ez bazegoen aurreikusita, zer arrazoi dela-eta ez
zegoen aurreikusita? Eta zein unetan aintzat hartu
zuen proiektuak?

Iruñean, 2010eko martxoaren 10ean

Foru parlamentaria: Jose Andrés Burguete
Torres 

Galdera, Leozko lurzati-berrantolamenduko obrak bukatutzat emateko

arrazoiei buruzkoa.

MAIORGA RAMÍREZ ERRO JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Maiorga Ramírez Erro
jaunak aurkeztutako galdera, Leozko lurzati-
berrantolamenduko obrak bukatutzat emateko
arrazoiei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Maiorga Ramírez Errok, Legebiltzarreko
Erregelamenduaren babesean, honako galdera
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hau egin dio Nafarroako Gobernuari, idatziz eran-
tzun diezaion:

1. Zergatik Landa Garapeneko zuzendari nagu-
siak, 2009ko urriaren 23an, amaitutzat eman ditu
Leozko lurzati-berrantolamenduko obrak, baldin
eta ez bazen existitzen –eta, momentuz, ez dau-
kagu existitzearen berririk– Ingurumen Lehenara-
tzeari buruzko Proiekturik eta, beraz, nekez exeku-
tatu ahal izan bada?

2. Horrez gain, informazioa eskatzen dugu eta,
beraz, gastu-kontrola, aglomeratu beroaren 1.440
tonetarako eta sakonune-konponketarako aurre-
kontu-kontusailei buruzkoa. Bi kontzeptu horiek
163.986,60 euro egiten dute, eta Leozko lurzati-
berrantolamenduko proiektuaren zati dira, NA-

5100, NA-5161 eta NA-5110 errepideetako balizko
hondamenak konpontzera bideratuak. Aurrekontua
egin zenean, hori posibilitate bat zen; orain, ordea,
errealitate bat, gutxienez ere bi urtez etengabe
izandako kamioi-zirkulazioaren ondoriozkoa, hor-
migoi-ontzi eta –upelak garraiatzen baitzituzten,
obra horretako 100 kilometro bide eraikitzeko
beharrezkoak zirenak.

3. Ez al dagokio Administrazioari kasuko pro-
iektu-aldaketa dokumentu bidez aurkezteko bete-
beharra, hasiera batean proiektatuaren gainean
aldaketak egiten direnean?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n 

Foru parlamentaria: Maiorga Ramírez Erro

Galdera, arte eszenikoak sustatzeko programei buruzkoa.

PATXI TELLETXEA EZKURRA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Patxi Telletxea Ezku-
rra jaunak aurkeztutako galdera, arte eszenikoak
sustatzeko programei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Patxi Telletxea Ezkurra jaunak, Legebiltza-

rreko Erregelamenduaren babesean, honako gal-
dera hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak ida-
tziz erantzun dezan, Erregelamenduak ezarritako
epeetan:

Kultura eta Turismo kontseilariak, aurtengo
martxoaren 10ean Kultura eta Turismo Batzordean
eginiko agerraldi batean, berak zuzentzen duen
Departamentuak aurten arte eszenikoen alorrean
bultzada emanen dien programa batzuk aipatu
zituen. Azalpena hagitz orokorra izan zenez, eta
programa horiek ez zituenez zehaztu, haien des-
kribapenean sakondu dezala proposatzen dugu.

Sustapen-programak: “Escenarios”

Nola gauzatuko da programa hau? Zer helbu-
ru, ekintza eta aurrekontu izanen ditu programak?
Noiz gauzatuko da? Nor dira programaren ardura
daukaten pertsonak?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n.

Foru parlamentaria: Patxi Telletxea Ezkurra
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Galdera, “Escena” dantza-jaialdiari buruzkoa

PATXI TELLETXEA EZKURRA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Patxi Telletxea Ezku-
rra jaunak aurkeztutako galdera, “Escena” dantza-
jaialdiari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Patxi Telletxea Ezkurra jaunak, Legebiltza-
rreko Erregelamenduaren babesean, honako gal-

dera hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak ida-
tziz erantzun dezan, Erregelamenduak ezarritako
epeetan:

Kultura eta Turismo kontseilariak, aurtengo
martxoaren 10ean Kultura eta Turismo Batzordean
eginiko agerraldi batean, berak zuzentzen duen
Departamentuak aurten arte eszenikoen alorrean
bultzada emanen dien programa batzuk aipatu
zituen. Azalpena hagitz orokorra izan zenez, eta
programa horiek ez zituenez zehaztu, haien des-
kribapenean sakondu dezala proposatzen dugu.

Erreferentzia-programak: “Escena” dantza-jaial-
dia, Nafarroako Dantza Eskolarekin lankidetzan.

Nola gauzatuko da programa hau? Zer helbu-
ru, ekintza eta aurrekontu izanen ditu programak?
Noiz gauzatuko da? Nor dira programaren ardura
daukaten pertsonak?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n.

Foru parlamentaria: Patxi Telletxea Ezkurra

Galdera, “Erriberriko Antzerki Klasikoaren Jaialdia” programari buruzkoa.

PATXI TELLETXEA EZKURRA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Patxi Telletxea Ezku-
rra jaunak aurkeztutako galdera, “Erriberriko Ant-
zerki Klasikoaren Jaialdia” programari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Patxi Telletxea Ezkurra jaunak, Legebiltza-
rreko Erregelamenduaren babesean, honako gal-
dera hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak
idatziz erantzun dezan, Erregelamenduak ezarri-
tako epeetan:

Kultura eta Turismo kontseilariak, aurtengo
martxoaren 10ean Kultura eta Turismo Batzordean
eginiko agerraldi batean, berak zuzentzen duen
Departamentuak aurten arte eszenikoen alorrean
bultzada emanen dien programa batzuk aipatu
zituen. Azalpena hagitz orokorra izan zenez, eta
programa horiek ez zituenez zehaztu, haien des-
kribapenean sakondu dezala proposatzen dugu.

Erreferentzia-programak: “Erriberriko Antzerki
Klasikoaren Jaialdia”. Erriberriko Udalarekin lanki-
detzan.
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Nola gauzatuko da programa hau? Zer helbu-
ru, ekintza eta aurrekontu izanen ditu programak?
Noiz gauzatuko da? Nor dira programaren ardura
daukaten pertsonak?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n.

Foru parlamentaria: Patxi Telletxea Ezkurra

Galdera, “Punto de Vista” Nafarroako Zinema Dokumentaleko Nazioarte-

ko Jaialdiari buruzkoa.

PATXI TELLETXEA EZKURRA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Patxi Telletxea Ezku-
rra jaunak aurkeztutako galdera, “Punto de Vista”
Nafarroako Zinema Dokumentaleko Nazioarteko
Jaialdiari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Patxi Telletxea Ezkurra jaunak, Legebiltza-
rreko Erregelamenduaren babesean, honako gal-
dera hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak

idatziz erantzun dezan, Erregelamenduak ezarri-
tako epeetan:

Kultura eta Turismo kontseilariak, aurtengo
martxoaren 10ean Kultura eta Turismo Batzordean
eginiko agerraldi batean, berak zuzentzen duen
Departamentuak aurten arte eszenikoen alorrean
bultzada emanen dien programa batzuk aipatu
zituen. Azalpena hagitz orokorra izan zenez, eta
programa horiek ez zituenez zehaztu, haien des-
kribapenean sakondu dezala proposatzen dugu.

Erreferentzia-programak: “Punto de Vista” jaial-
dia. Nafarroako Zinema Dokumentaleko Nazioar-
teko Jaialdia. Nafarroako Ikus-entzunezko Arteen
eta Zinematografiaren Institutuarekin (NIAZI) lanki-
detzan.

Nola gauzatuko da programa hau? Zer helbu-
ru, ekintza eta aurrekontu izanen ditu programak?
Noiz gauzatuko da? Nor dira programaren ardura
daukaten pertsonak?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n.

Foru parlamentaria: Patxi Telletxea Ezkurra
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Galdera, “Villa de San Adrián” pop-rock lehiaketari buruzkoa.

PATXI TELLETXEA EZKURRA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Patxi Telletxea Ezku-
rra jaunak aurkeztutako galdera, “Villa de San
Adrián” pop-rock lehiaketari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Patxi Telletxea Ezkurra jaunak, Legebiltza-
rreko Erregelamenduaren babesean, honako gal-

dera hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak ida-
tziz erantzun dezan, Erregelamenduak ezarritako
epeetan:

Kultura eta Turismo kontseilariak, aurtengo
martxoaren 10ean Kultura eta Turismo Batzordean
eginiko agerraldi batean, berak zuzentzen duen
Departamentuak aurten arte eszenikoen alorrean
bultzada emanen dien programa batzuk aipatu
zituen. Azalpena hagitz orokorra izan zenez, eta
programa horiek ez zituenez zehaztu, haien des-
kribapenean sakondu dezala proposatzen dugu.

Erreferentzia-programak: “Villa de San Adrián”
pop-rock lehiaketa. San Adriángo Udalarekin lanki-
detzan.

Nola gauzatuko da programa hau? Zer helbu-
ru, ekintza eta aurrekontu izanen ditu programak?
Noiz gauzatuko da? Nor dira programaren ardura
daukaten pertsonak?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n.

Foru parlamentaria: Patxi Telletxea Ezkurra

Galdera, “Julián Gayarre” eta “Pablo Sarasate” kantu eta biolin lehiake-

tei buruzkoa.

PATXI TELLETXEA EZKURRA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Patxi Telletxea Ezku-
rra jaunak aurkeztutako galdera, “Julián Gayarre”
eta “Pablo Sarasate” kantu eta biolin lehiaketei
buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Patxi Telletxea Ezkurra jaunak, Legebiltza-
rreko Erregelamenduaren babesean, honako gal-
dera hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak
idatziz erantzun dezan, Erregelamenduak ezarri-
tako epeetan:

Kultura eta Turismo kontseilariak, aurtengo
martxoaren 10ean Kultura eta Turismo Batzordean
eginiko agerraldi batean, berak zuzentzen duen
Departamentuak aurten arte eszenikoen alorrean
bultzada emanen dien programa batzuk aipatu
zituen. Azalpena hagitz orokorra izan zenez, eta
programa horiek ez zituenez zehaztu, haien des-
kribapenean sakondu dezala proposatzen dugu.

Erreferentzia-programak: “Julián Gayarre” eta
“Pablo Sarasate” kantu eta biolin lehiaketak. Iruñe-
ko Udalarekin lankidetzan.
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Nola gauzatuko da programa hau? Zer helbu-
ru, ekintza eta aurrekontu izanen ditu programak?
Noiz gauzatuko da? Nor dira programaren ardura
daukaten pertsonak?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n.

Foru parlamentaria: Patxi Telletxea Ezkurra

Galdera, “Dantza, eskolan” programari buruzkoa.

PATXI TELLETXEA EZKURRA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Patxi Telletxea Ezku-
rra jaunak aurkeztutako galdera, “Dantza, eskolan”
programari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Patxi Telletxea Ezkurra jaunak, Legebiltza-

rreko Erregelamenduaren babesean, honako gal-
dera hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak ida-
tziz erantzun dezan, Erregelamenduak ezarritako
epeetan:

Kultura eta Turismo kontseilariak, aurtengo
martxoaren 10ean Kultura eta Turismo Batzordean
eginiko agerraldi batean, berak zuzentzen duen
Departamentuak aurten arte eszenikoen alorrean
bultzada emanen dien programa batzuk aipatu
zituen. Azalpena hagitz orokorra izan zenez, eta
programa horiek ez zituenez zehaztu, haien des-
kribapenean sakondu dezala proposatzen dugu.

Sustapen-programak: “Dantza, eskolan”.

Nola gauzatuko da programa hau? Zer helbu-
ru, ekintza eta aurrekontu izanen ditu programak?
Noiz gauzatuko da? Nor dira programaren ardura
daukaten pertsonak?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n.

Foru parlamentaria: Patxi Telletxea Ezkurra
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Galdera, “Bideko abesbatzak” programari buruzkoa.

PATXI TELLETXEA EZKURRA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Patxi Telletxea Ezku-
rra jaunak aurkeztutako galdera, “Bideko abesba-
tzak” programari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Patxi Telletxea Ezkurra jaunak, Legebiltza-
rreko Erregelamenduaren babesean, honako gal-

dera hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak ida-
tziz erantzun dezan, Erregelamenduak ezarritako
epeetan:

Kultura eta Turismo kontseilariak, aurtengo
martxoaren 10ean Kultura eta Turismo Batzordean
eginiko agerraldi batean, berak zuzentzen duen
Departamentuak aurten arte eszenikoen alorrean
bultzada emanen dien programa batzuk aipatu
zituen. Azalpena hagitz orokorra izan zenez, eta
programa horiek ez zituenez zehaztu, haien des-
kribapenean sakondu dezala proposatzen dugu.

Sustapen-programak: “Bideko abesbatzak”;
Xacobeo-rekin lotuta, Nafarroako Abesbatzen
Federazioarekin lankidetzan eginen da.

Nola gauzatuko da programa hau? Zer helbu-
ru, ekintza eta aurrekontu izanen ditu programak?
Noiz gauzatuko da? Nor dira programaren ardura
daukaten pertsonak?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n.

Foru parlamentaria: Patxi Telletxea Ezkurra

Galdera, “Nafarroako Komikiaren Nazioarteko Erakusketa” programari

buruzkoa.

PATXI TELLETXEA EZKURRA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Patxi Telletxea Ezku-
rra jaunak aurkeztutako galdera, “Nafarroako
Komikiaren Nazioarteko Erakusketa” programari
buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Patxi Telletxea Ezkurra jaunak, Legebiltza-
rreko Erregelamenduaren babesean, honako gal-
dera hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak
idatziz erantzun dezan, Erregelamenduak ezarri-
tako epeetan:

Kultura eta Turismo kontseilariak, aurtengo
martxoaren 10ean Kultura eta Turismo Batzordean
eginiko agerraldi batean, berak zuzentzen duen
Departamentuak aurten arte eszenikoen alorrean
bultzada emanen dien programa batzuk aipatu
zituen. Azalpena hagitz orokorra izan zenez, eta
programa horiek ez zituenez zehaztu, haien des-
kribapenean sakondu dezala proposatzen dugu.

Sustapen-programak: “Nafarroako Komikiaren
Nazioarteko Erakusketa”, Tiza elkartearekin lanki-
detzan.
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Nola gauzatuko da programa hau? Zer helbu-
ru, ekintza eta aurrekontu izanen ditu programak?
Noiz gauzatuko da? Nor dira programaren ardura
daukaten pertsonak?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n.

Foru parlamentaria: Patxi Telletxea Ezkurra

Galdera, “Nafarroako Filmotekaren Zinema Zikloak” programari buruz-

koa.

PATXI TELLETXEA EZKURRA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Patxi Telletxea Ezku-
rra jaunak aurkeztutako galdera, Nafarroako Fil-
motekaren Zinema Zikloak programari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Patxi Telletxea Ezkurra jaunak, Legebiltza-
rreko Erregelamenduaren babesean, honako gal-

dera hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak ida-
tziz erantzun dezan, Erregelamenduak ezarritako
epeetan:

Kultura eta Turismo kontseilariak, aurtengo
martxoaren 10ean Kultura eta Turismo Batzordean
eginiko agerraldi batean, berak zuzentzen duen
Departamentuak aurten arte eszenikoen alorrean
bultzada emanen dien programa batzuk aipatu
zituen. Azalpena hagitz orokorra izan zenez, eta
programa horiek ez zituenez zehaztu, haien des-
kribapenean sakondu dezala proposatzen dugu.

Sustapen-programak: “Nafarroako Filmoteka-
ren Zinema Zikloak”. Iruñean eta beste herri batzu-
etan.

Nola gauzatuko da programa hau? Zer helbu-
ru, ekintza eta aurrekontu izanen ditu programak?
Noiz gauzatuko da? Nor dira programaren ardura
daukaten pertsonak?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n.

Foru parlamentaria: Patxi Telletxea Ezkurra
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Galdera, “Cámara” programari buruzkoa.

PATXI TELLETXEA EZKURRA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Patxi Telletxea Ezku-
rra jaunak aurkeztutako galdera, “Cámara” progra-
mari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Patxi Telletxea Ezkurra jaunak, Legebiltza-
rreko Erregelamenduaren babesean, honako gal-

dera hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak ida-
tziz erantzun dezan, Erregelamenduak ezarritako
epeetan:

Kultura eta Turismo kontseilariak, aurtengo
martxoaren 10ean Kultura eta Turismo Batzordean
eginiko agerraldi batean, berak zuzentzen duen
Departamentuak aurten arte eszenikoen alorrean
bultzada emanen dien programa batzuk aipatu
zituen. Azalpena hagitz orokorra izan zenez, eta
programa horiek ez zituenez zehaztu, haien des-
kribapenean sakondu dezala proposatzen dugu.

Sustapen-programak: “Cámara”; Baluarteko
ganbera-aretoan; antzerki-, musika- eta dantza-tal-
deentzat.

Nola gauzatuko da programa hau? Zer helbu-
ru, ekintza eta aurrekontu izanen ditu programak?
Noiz gauzatuko da? Nor dira programaren ardura
daukaten pertsonak?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n.

Foru parlamentaria: Patxi Telletxea Ezkurra

Galdera, “Nocturna” programari buruzkoa.

PATXI TELLETXEA EZKURRA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Patxi Telletxea Ezku-
rra jaunak aurkeztutako galdera, “Nocturna” pro-
gramari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Patxi Telletxea Ezkurra jaunak, Legebiltza-
rreko Erregelamenduaren babesean, honako gal-
dera hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak
idatziz erantzun dezan, Erregelamenduak ezarri-
tako epeetan:

Kultura eta Turismo kontseilariak, aurtengo
martxoaren 10ean Kultura eta Turismo Batzordean
eginiko agerraldi batean, berak zuzentzen duen
Departamentuak aurten arte eszenikoen alorrean
bultzada emanen dien programa batzuk aipatu
zituen. Azalpena hagitz orokorra izan zenez, eta
programa horiek ez zituenez zehaztu, haien des-
kribapenean sakondu dezala proposatzen dugu.

Sustapen-programak: “Nocturna”.

Nola gauzatuko da programa hau? Zer helbu-
ru, ekintza eta aurrekontu izanen ditu programak?
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Noiz gauzatuko da? Nor dira programaren ardura
daukaten pertsonak?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n.

Foru parlamentaria: Patxi Telletxea Ezkurra

Galdera, “Musika, museoan” programari buruzkoa.

PATXI TELLETXEA EZKURRA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Patxi Telletxea Ezku-
rra jaunak aurkeztutako galdera, “Musika, museo-
an” programari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Patxi Telletxea Ezkurra jaunak, Legebiltza-

rreko Erregelamenduaren babesean, honako gal-
dera hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak ida-
tziz erantzun dezan, Erregelamenduak ezarritako
epeetan:

Kultura eta Turismo kontseilariak, aurtengo
martxoaren 10ean Kultura eta Turismo Batzordean
eginiko agerraldi batean, berak zuzentzen duen
Departamentuak aurten arte eszenikoen alorrean
bultzada emanen dien programa batzuk aipatu
zituen. Azalpena hagitz orokorra izan zenez, eta
programa horiek ez zituenez zehaztu, haien des-
kribapenean sakondu dezala proposatzen dugu.

Sustapen-programak: “Musika, museoan”.

Nola gauzatuko da programa hau? Zer helbu-
ru, ekintza eta aurrekontu izanen ditu programak?
Noiz gauzatuko da? Nor dira programaren ardura
daukaten pertsonak?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n.

Foru parlamentaria: Patxi Telletxea Ezkurra
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Galdera, sormen programei buruzkoa.

PATXI TELLETXEA EZKURRA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Patxi Telletxea Ezku-
rra jaunak aurkeztutako galdera, sormen progra-
mei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Patxi Telletxea Ezkurra jaunak, Legebiltza-
rreko Erregelamenduaren babesean, honako gal-
dera hau aurkeztu du, Nafarroako Gobernuak
idatziz erantzun dezan, Erregelamenduak ezarri-
tako epeetan:

Kultura eta Turismo kontseilariak, aurtengo
martxoaren 10ean Kultura eta Turismo Batzordean
eginiko agerraldi batean, berak zuzentzen duen
Departamentuak aurten arte eszenikoen alorrean
bultzada emanen dien programa batzuk aipatu
zituen. Azalpena hagitz orokorra izan zenez, eta
programa horiek ez zituenez zehaztu, haien des-
kribapenean sakondu dezala proposatzen dugu.

Sormen-programak:

– Gayarre Antzokiaren ekoizpena.

– Barañaingo Auditorioa.

– Nafarroako Antzerki Eskolaren eta Nafarroa-
ko Dantza Eskolaren ekoizpenak.

– X Films proiektua.

Nola gauzatuko da programa hau? Zer helbu-
ru, ekintza eta aurrekontu izanen ditu programak?
Noiz gauzatuko da? Nor dira programaren ardura
daukaten pertsonak?

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n.

Foru parlamentaria: Patxi Telletxea Ezkurra

Galdera, Nafarroako Gobernuak eta haren menpeko erakunde autonomo-

ek antolatzen dituzten sariketei buruzkoa.

SAMUEL CARO SÁDABA JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Samuel Caro Sádaba
jaunak aurkeztutako galdera, Nafarroako Gober-
nuak eta haren menpeko erakunde autonomoek
antolatzen dituzten sariketei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Nafarroako Gobernuari igortzea, Legebiltza-
rreko Erregelamenduko 192. artikuluak aginduta-
koari jarraikiz, idatzizko erantzuna bidal dezan.

Iruñean, 2010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Samuel Caro Sádaba, Socialistas del Parla-
mento de Navarra parlamentu-taldearen eleduna-
ren ondokoak, Legebiltzarreko Erregelamenduko
186. artikuluan eta hurrengoetan xedatuaren
babesean, Nafarroako Gobernuari galdera egiten
dio Nafarroako Gobernuko departamentu ezberdi-
nek eta erakunde autonomoek deituriko sari guzti-
ei buruz.

Zioen azalpena

Esker oneko gizarte orok berezkoa du bere
seme-alaba kutunen oroitzapenari ohore egitea
eta eginiko lanaren bitartez arlorik ezberdinenetan
nabarmentzen direnen ahalegina saritzea. Helbu-
ru horren ildotik, Nafarroako Gobernuak oraintsu
argitaratu du Vianako Printzea Nafarroako Nazio-
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arteko Sarien deialdia, zeinaren hiru kategorietan
goretsiak izanen baitira kulturaren, elkartasunaren
eta mendekotasunaren alorretan nabarmendu
diren pertsonak edo entitateak.

Alabaina, garai guztietan, baina bereziki krisi-
garaian, komenigarria izan ohi da halako oreka
bati eustea helburuei dagokienez, eta ebaluatzea
ea sari-kopuruak Nafarroako gaur egungoa beza-
lako gizarte batek dituen beharrizanei erantzuten
ote dien.

Gure aldetik ere gogoeta hori ahalbidetzeko
asmoz, hona galdera:

Zer saritarako deialdia egiten dute urtero Nafa-
rroako Gobernuak eta bere erakunde autonomo-
ek? Xehaka bitez sariak departamentuz departa-
mentu, honakoa zehaztuz: helburua, zenbatekoa,
aldizkakotasuna.

Iruñean, 2010eko martxoaren 11n

Foru parlamentaria: Samuel Caro Sádaba

Galdera, Auzitegi Gorenak Zizur Nagusiko bide-seinaleak direla-eta

emandako epaiari buruzkoa.

GALDERA ERRETIRATZEA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Ioseba Eceolaza Latorre jaunak aurkezturiko
galdera, Auzitegi Gorenak Zizur Nagusiko bide-
seinaleak direla-eta emandako epaiari buruzkoa,
erretiratu izanaren berri izan zuela adieraztea.

Galdera hori 2010eko martxoaren 12ko 24. Nafa-
rroako Parlamentuko Aldizkari Ofizialean argitara-
tu zen.

2. Erabaki hau Nafarroako Parlamentuko Aldiz-
kari Ofizialean argitaratzea.

Iruñean, 22010eko martxoaren 15ean

Lehendakaria: Elena Torres Miranda
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Galdera, Osasun Departamentuak kontratazioetarako dituen kontusailak

blokeatuak izateko arrazoiei buruzkoa.

ROBERTO JIMÉNEZ ALLI JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 22an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Roberto Jiménez Alli
jaunak aurkeztutako gaurkotasun handiko galdera,
Osasun Departamentuak kontratazioetarako ditu-
en kontusailak blokeatuak izateko arrazoiei buruz-
koa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapidetzea.

Iruñean, 2010eko martxoaren 22an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Socialistas del Parlamento de Navarra parla-
mentu-taldeari atxikitako foru parlamentari Rober-
to Jiménez Alli jaunak, Legebiltzarreko Erregela-
menduan xedatuaren babesean, gaurkotasun
handiko galdera hau aurkeztu du, Nafarroako

Gobernuko lehendakariak hurrengo Osoko Bilku-
ran ahoz erantzun dezan.

Jakin ahal izan dugunez, Foru Ogasunak esku
hartu egin du Osasun Departamentuaren kontu-
sailetan, kontratu berrien sinaketa bertan behera
utzi du eta, era horretan, Nafarroako osasun-siste-
ma publikoari egoera oso korapilatsua sortu dio.
Kontuan izanik aurtengo lehen hiruhilekoan gau-
dela oraindik, eta aurrekontuak joan den abendu-
an onetsi zirela, beharrezkoa dirudi Nafarroako
Gobernuko lehendakariak gutxienez ere honako
galderari erantzuteak:

Zer gertatu da Osasun Departamentuak kontra-
tazioetarako dituen kontusailak blokeatuak izateko,
noiz eta hiru hilabete bakarrik igaro direnean 2010.
urte osorako aurrekontua onetsi denetik? Zer dela-
eta iritsi da Osasun Departamentua egoera horre-
taraino? Zure gobernuak zer neurri hartzeko
asmoa du sorturiko korapiloa askatze aldera?

Iruñean, 2010eko martxoaren 16an

Foru parlamentaria: Roberto Jiménez Alli

Galdera, jakiteko zer dela-eta gerarazi dira mediku egoiliarren (BAME)

kontratazioak.

ASUN FERNÁNDEZ DE GARAIALDE Y LAZKANO ANDREAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 22an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Asun Fernández de
Garaialde y Lazkano andreak aurkeztutako gaur-
kotasun handiko galdera, jakiteko zer dela-eta
gerarazi dira mediku egoiliarren (BAME) kontrata-
zioak.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapidetzea.

Iruñean, 2010eko martxoaren 22an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Nafarroa Bai parlamentu-taldeko foru parla-
mentari Asun Fernández de Garaialde andreak,
Legebiltzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren
babesean, ondoko gaurkotasun handiko galdera
aurkeztu du, Nafarroako Gobernuko Osasun kon-
tseilariak martxoaren 25eko Osoko Bilkuran ahoz
erantzun dezan:

Zer dela-eta gerarazi dira mediku egoiliarren
(BAME) kontratazioak?

Iruñean, 2010ko martxoaren 18an.

Foru parlamentaria: Asun Fernández de Garai-
alde
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Galdera, jakiteko noizko aurreikusten duen Nafarroako Gobernuak

hitzarmen bat sinatzea Estatuarekin, A-21 errepidea Erronkari ibarra-

rekin lotzeari dagokiona ebazteko.

JOSÉ ANDRÉS BURGUETE TORRES JAUNAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 22an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea José Andrés Burguete
Torres jaunak aurkeztutako gaurkotasun handiko
galdera, jakiteko noizko aurreikusten duen Nafa-
rroako Gobernuak hitzarmen bat sinatzea Estatu-
arekin, A-21 errepidea Erronkari ibarrarekin lotzea-
ri dagokiona ebazteko.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapidetzea.

Iruñean, 2010eko martxoaren 22an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Convergencia de Demócratas de Navarra foru
parlamentarien elkarteko foru parlamentari José
Andrés Burguete Torres jaunak, Legebiltzarreko
Erregelamenduan ezarritakoaren babesean, gaur-
kotasun handiko honako galdera egin du, Nafarro-
ako Gobernuko Herri Lan kontseilariak idatziz
erantzun dezan.

Herri Lan kontseilariarentzako gaurkotasun
handiko ahozko galdera

CDNkook pentsatzen dugu Nafarroako Gober-
nuaren eta Estatuaren arteko hitzarmen bat gero-
raezina dela, Erronkari ibarra A-21 errepidearekin
behar bezala lotzea jasoko duena, hain zuzen,
baldin eta Errioxako lotunearen antzeko egoera
bat saihestu nahi bada. Kontua ez da soilik autobi-
ari jarraipena ematea. Hizpide dugu, hain zuzen,
Erronkari ibarrari azpiegitura horren pareko irten-
bide bat ematea, bertako biztanleen eta eski-
gunearen erabiltzaileen irisgarritasun-baldintzak
eta Burgiko industrialdean kokatu nahi duten
enpresen lehiakortasuna hobetuko dituztenak.
Nafarroako Foru Komunitatearen lurralde-orekari
dagokion apustu bat da, eta berandutu egiten
bada, Erronkari ibarraren garapen egokia oztopatu
eginen du –CDNkook nahi ez genukeen ondorioa.

Horrenbestez, hauxe jakin nahi dugu:

Noizko aurreikusten du Nafarroako Gobernuak
hitzarmen bat sinatzea Estatuarekin, A-21 errepi-
dea Erronkari ibarrarekin lotzeari dagokiona ebaz-
teko?

Iruñean, 2010eko martxoaren 18an

Foru parlamentaria: Jose Andrés Burguete
Torres 
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Galdera, jakiteko Nafarroako Gobernua modu egokian al dagoen 2010eko

Nafarroako Aurrekontu Orokorretan jasotzen diren Hezkuntza, Osa-

sun eta Gizarte Ongizate departamentuetako kontusailak bermatu

ahal izateko.

ANA FIGUERAS CASTELLANO ANDREAK EGINA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2010eko
martxoaren 22an egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapidetzeko onartzea Ana Figueras Caste-
llano andreak aurkeztutako gaurkotasun handiko
galdera, jakiteko Nafarroako Gobernua modu ego-
kian al dagoen 2010eko Nafarroako Aurrekontu
Orokorretan jasotzen diren Hezkuntza, Osasun
eta Gizarte Ongizate departamentuetako kontu-
sailak bermatu ahal izateko.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agintzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapidetzea.

Iruñean, 2010eko martxoaren 22an

Lehendakaria: Elena Torres Miranda

GALDERAREN TESTUA

Izquierda Unida de Navarra-Nafarroako Ezker
Batua foru parlamentarien elkarteko Ana Figueras
Castellanok, Nafarroako Parlamentuko Erregela-
menduan xedatuaren babesean, gaurkotasun
handiko ondoko galdera aurkeztu du, hurrengo
Osoko Bilkuran ahoz erantzuteko:

Zioen azalpena:

Administrazio publikoen defizita jaiste aldera
lurraldearteko kontseiluek azkenaldi honetan egi-
niko bileren ondoren:

Nafarroako Gobernua modu egokian al dago
2010eko Nafarroako Aurrekontu Orokorretan jaso-
tzen diren Hezkuntza, Osasun eta Gizarte Ongiza-
te departamentuetako kontusailak bermatu ahal
izateko?

Iruñean, 2010eko martxoaren 22an

Foru parlamentaria: Ana Figueras Castellano
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